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 Încheiat azi  30 noiembrie 2010, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului local 

al municipiului Alba-Iulia. 

Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 15207/2010 a Primarului 

municipiului Alba-Iulia. 

Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului local sunt publice. 

Popa Pavel: “Conform înţelegerii anterioare preşedintele şedinţei este domnul 

Paul Voicu.” 

Marcel Jeler: “Conform regulamentului, supun la vot aprobarea procesului 

verbal de la şedinţa anterioară. Dacă aveţi discuţii? Dacă nu supun la vot.” 

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 Paul Voicu: "La şedinţă sunt prezenţi un număr de 20 consilieri, deci şedinţa 

noastră este legal constituită. Lipseşte domnul consilier Breaz Valer Daniel, deci 

şedinţa noastră este legal constituită. Domnul Breaz Valer Daniel a anunţat că este 

plecat din ţară." 

Domnilor consilieri doresc să precizez faptul că, la lucrările şedinţei noastre  

participă: d-nul Primar Mircea Hava, d-na Georgeta Rânghet – şef serviciu 

administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate tutelară, d-na Teofila Ţîr – 

director economic, d-na Silvia Moldovan – director tehnic, d-na Mirela Popescu – 

consilier juridic, d-na Mihaela Petcu, doamna Aurica Groza şef birou cadastru, 

doamna Anuţa Şinar - Direcţia Venituri precum şi presa. 

 Paul Voicu: "Domnilor consilieri înainte de a se trece la dezbaterea punctelor 

înscrise pe ordinea de zi, trebuie să stabilim ce modalitate de vot vom folosi. Eu 

propun să folosim votul deschis prin ridicare de mâini." 

Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru. 

 Paul Voicu: "Pe ordinea de zi  aveţi 22 proiecte de hotărâre. Suplimentar au 

fost introduse proiectele: 

 23. Modificarea HCL nr. 277/2010 pentru însuşirea indicatorilor tehnico-

economici ai obiectivului: RECONSTITUIRE ŞI PUNERE ÎN VALOARE ACCES 

LATURA DE VEST – CETATEA ALBA CAROLINA  –  MUNICIPIUL ALBA 

IULIA. 

 24. Modificarea HCL nr. 225/2009 privind inventarul bunurilor ce alcătuiesc 

domeniul public al municipiului Alba Iulia. 

 Proiectul nr. 7 Aprobă finanţarea Centrului rezidenţial pentru copiii cu 

dizabilităţi multiple Alba - este retras de pe ordinea de zi. 

 Paul Voicu: "Domnilor consilieri supun la vot dacă sunteţi de acord cu ordinea 

de zi modificată." 

Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru. 

Paul Voicu: “Şi acum prezint următorul 

 

 

 



 

PROIECT AL ORDINII DE ZI: 

 

Diverse. 

Proiecte de hotărâri privind:  

 

          1. Aprobă rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al municipiului 

Alba Iulia pe anul 2010. 

            2. Aprobă acordarea de facilităţi fiscale în favoarea unor persoane fizice. 

       3. Aprobă modificarea statelor de funcţii al aparatului de specialitate al 

Primarului municipiului Alba Iulia şi ale serviciilor publice aflate în subordinea 

Consiliului local al municipiului Alba Iulia. 

       4. Aprobă Planul de ocupare a funcţiilor publice din cadrul aparatului de 

specialitate al Primarului municipiului Alba Iulia şi ale serviciilor publice aflate în 

subordinea Consiliului local al municipiului Alba Iulia pentru anul 2011. 

         5. Aprobă primirea în municipiul Alba Iulia a unei delegaţii formată din 4 

persoane din Szekesfehervar (Ungaria) în cadrul manifestărilor organizate pentru 

sărbătorirea Zilei Naţionale a României. 

          6. Aprobă lista cu persoanele care vor beneficia de case modulare destinate 

persoanelor evacuate. 

            7. Aprobă finanţarea Centrului rezidenţial pentru copiii cu dizabilităţi multiple 

Alba. 

             8. Aprobă atribuirea denumirii unor străzi.  

             9. Aprobă şi avizează  documentaţii de urbanism (PUD, PUZ): 

 Art.1: Avizează  “REACTUALIZARE PUZ CENTRU CIVIC ALBA IULIA, 

ALBA IULIA, solicitant PRIMARIA MUN. ALBA IULIA “; 

 Art.2: Avizează Planul Urbanistic Zonal  “ALINIERE CONSTRUCTII LA 

STRADA THEODOR AMAN, ALBA IULIA, STR. TEODOR AMAN, solicitant 

LOCUITORII STRAZII TEODOR AMAN “ 

 Art.3: Avizează Planul Urbanistic Zonal  “INTRODUCERE IN 

INTRAVILAN PENTRU CONSTRUIRE  LOCUINŢE  UNIFAMILIALE, ALBA 

IULIA, PARTOS  –  STR. GH. MAGHERU, solicitant MUNTEAN GHEORGHE  “ ; 

 Art.4: Avizează Planul Urbanistic Zonal  “INTRODUCERE IN 

INTRAVILAN PENTRU CONSTRUIRE LOCUINŢE DE SERVICIU SI HALA 

INDUSTRIALA, ALEE DIN STR. AL.I.CUZA, solicitant SPATACEAN IOAN “;  

 Art.5: Avizează Planul Urbanistic Zonal  “INTRODUCERE IN 

INTRAVILAN PENTRU CONSTRUIRE LOCUINŢA UNIFAMILIALA, ALBA 

IULIA, STR. VALEA ARGINTULUI, NR. 16 B, solicitant SOPORAN AUREL 

RADU “ ; 

 Art.6: Avizează Planul Urbanistic Zonal  “INTRODUCERE IN 

INTRAVILAN PENTRU CONSTRUIRE  ZONA DE AGREMENT, ALBA IULIA - 

BARABANT, ZONA FIZES, solicitant NEATA DORU “;  

 Art.7: Avizează Planul Urbanistic Zonal  “CONSTRUIRE  LOCUINŢE 

INDIVIDUALE, ALBA IULIA, STR. VASILE ALECSANDRI, NR.45, solicitant 

CHIRILA ADRIAN SI ROSU AGAFIA “; 

 Art.8: Avizează Planul Urbanistic Zonal  “INTRODUCERE IN 

INTRAVILAN PENTRU CONSTRUIRE  LOCUINŢE INDIVIDUALE, ALBA 

IULIA – BARABANT, intre STR. HATEG si STR. RETEZAT, solicitant BADAU 



NICOLAE, FLORICIU DOREL, OPRISA NICOLAE, DREGHICU GHEORGHE, 

SIVOI LIVIA “; 

 Art.9: Avizează Planul Urbanistic Zonal  “INTRODUCERE IN 

INTRAVILAN PENTRU CONSTRUIRE  LOCUINŢE INDIVIDUALE SI 

PARCELARE, ALBA IULIA, OARDA DE SUS, PRELUNGIRE STRADA 

MOHORULUI, FN, solicitant DAIAN IOAN SI RUSU NICOLAE “; 

 Art.10: Avizează Planul Urbanistic Zonal  “INTRODUCERE IN 

INTRAVILAN PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTA INDIVIDUALA, ALBA 

IULIA – VII , STR. LUMINILOR, F.N. EXTRAVILAN, solicitant MARZA EMIL 

MIHAI SI DAN OANA MARIA “; 

 Art.11: Avizează Planul Urbanistic Zonal “MODIFICARE REGLEMENTARI 

ZONA INDUSTRIALA, MUNICIPIUL ALBA IULIA, solicitant S.C. VIVA METAL 

S.R.L“;  

 Art.12: Avizează  “REALIZAREA UNEI RETELE METROPOLITANE 

M.A.I. - RETEA  F.O., ALBA IULIA, solicitant SC BP OFFICE & SERVICE SRL 

REPREZENTANT AL SC ERICSSON TELECOMMUNICATION ROMANIA “; 

 Art.13: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE CLINICA 

UROLOGIE - ASISTENTA SPITALICEASCA PE TERMEN SCURT, AL. I. CUZA, 

FN, solicitant SC KIO ENERGI SA ALBA “;  

 Art.14: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “MODIFICAREA LIMITEI 

LATERALE A CONSTRUCTIEI STABILITE PRIN PUZ APROBAT CU 

HCL.143/2010, ALBA IULIA - MICESTI, STR. LUPSA, FN, solicitant OPREAN 

IOAN STEFAN, PETRASCU RARES ALEXANDRU “;  

 Art.15: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE LOCUINTA 

UNIFAMILIALA, B-DUL FERDINAND I, NR. 47, solicitant MOGA MARIUS 

LAURENTIU “; 

 Art.16: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE LOCUINTE 

INDIVIDUALE INSIRUITE, STR.SALCAMILOR, SC NIK BAU SRL “; 

 Art.17: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE SPATIU 

COMERCIAL, ALBA IULIA, STR. CALEA MOTILOR, solicitant SC ALBA IULIA 

COMMERCIAL GALLERY SRL “;  

 Art.18: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE LOCUINTA 

DE SERVICIU, ALBA – IULIA, STR. GHEORGHE SINCAI, NR. 2, solicitant S.C. 

FAYR PLAY IMPEX S.R.L. “; 

 Art.19: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “MODIFICARE TRASEU 

STRADA ORIZONT 22 DIN CADRU PUZ CIGAS, ALBA IULIA – MICESTI, 

CARTIER ORIZONT, solicitant CREVEAN MIRCEA ILIE “; 

 Art.20: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “REPOZITIONARE DRUM 

STRADA RECAS – PARCELARE IN VEDEREA CONSTITUIRII DRUMULUI, 

ALBA IULIA, STR. SILVEN, FN, solicitant ANCA IOAN SI CRISAN ELENA “;  

 Art.21: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu  “MODERNIZARE PT 13, 

CETATEA ALBA CAROLINA - RAVELINUL SF. CAPISTRANO, solicitant 

ELECTRICA – SDEE ALBA “; 

 Art.22: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “ANSAMBLUL TURISTIC 

„ANTIC – MEDIEVAL “TRASEUL CELOR 3 FORTIFICAŢII, CETATEA  “ALBA 

CAROLINA“-ZONA DE SUD ŞI SUD – EST, MUNICIPIUL ALBA IULIA, 

solicitant S.C. GRUP CORINT S.A“;  

 Art.23: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “REPOZITIONARE STRAZI 



ROICA, VLADEASA SI BUZIAS DIN PUZ EXTINDERE PERIMETRU 

INTRAVILAN, ALBA IULIA-MICESTI, solicitant PRIMARIA ALBA IULIA “;  

 Art.24: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “AMPLASARE BUSTURI 

PARC CENTRU, ALBA IULIA, ALEEA SCRIITORILOR, solicitant PRIMARIA 

ALBA IULIA “;     

 Art.25: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “AMPLASARE PANOURI 

DECORATIVE CU CARACTER TEMPORAR ZONA CENTRU CIVIC, ALBA 

IULIA, STR. ARDEALULUI, solicitant PRIMARIA ALBA IULIA “;  

Art.26: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “DEZVOLTARE SI 

REABILITARE BAZA SPORTIVA FAIR PLAY CLUB, ALBA IULIA, B-DUL 1 

DECEMBRIE 1918, NR. 21B solicitant SC FAIR PLAY CLUB SRL “;  

 Art.27: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu  “MODIFICARE STRADA 26-

IV DIN PUZ EXTINDERE PERIMETRU INTRAVILAN ALBA IULIA – MICESTI, 

STR. BAYONNE, FN, solicitant ROMCEA IOAN “;  

 Art.28: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE HALE DE PRODUCTIE, STR. AL. I. CUZA , NR.33, 

solicitant SC IPEC SA “; 

 Art.29: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE LOCUINTE SI 

REALIZARE ACCES, STR.PETRU DOBRA, solicitant LETERNA DOINA “;  

 Art.30: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE LOCUINTE 

INDIVIDUALE, STR.IZVORULUI, solicitant KIRALY IOANA ERIKA “; 

 Art.31: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE SI REALIZARE DRUM DE 

ACCES, ALBA IULIA – BARABANT, STR. TURNATORIEI, FN, solicitant CIUCA 

GEORGE PAUL, PUICAN STEFAN SI SOTIA “;  

 Art.32: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “SCHIMBARE REGIM DE 

INALTIME DIN D+P+3E IN D+P+3E+M LA BLOC A4, ALBA IULIA, solicitant 

S.C. ALPHA IMOBILIARE SRL ALBA IULIA “;  

 

        10. Aprobă încheierea unui nou contract de asociere între Consiliul local al 

municipiului Alba Iulia şi SC GRUP CORINT SA.. 

          11. Aprobă documentaţia tehnico-economică, faza Studiu de fezabilitate, pentru 

obiectivul: „Extindere reţea canalizare str. Ion Andreescu, municipiul Alba Iulia”. 

          12. Aprobă donaţia făcută către Consiliul local al municipiului Alba Iulia a unui 

imobil (drum) situat în Alba Iulia – Miceşti, zona Şesuri. 

        13. Însuşeşte documentaţia tehnică de parcelare a unui imobil (teren) situat în 

municipiul Alba Iulia, Bd. Revoluţiei, lângă blocul B4.  

         14. Proiect de hotărâre privind documentaţia tehnică întocmită conform HGR 

nr. 834/1991 de către SC ROMARM SA – Filiala SC CUGIR SA. 

        15. Expertiză tehnică efectuată în dosar nr. 3793/176/2009 aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia. 

        16. Expertiză tehnică efectuată în dosar nr. 9468/176/2009 aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia. 

       17. Expertiză tehnică efectuată în dosar nr. 9037/176/2010 aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia. 

        18. Aprobă proiectul “Măsuri integrate de ocupare în CARTIERE" - ID 75441  

şi cheltuielile aferente acestuia, din cadrul Fondului Social European, Programul 

Operaţional Sectorial pentru Dezvoltarea Resurselor Umane  2007 – 2013, Axa 



Prioritară 5 Promovarea măsurilor active de ocupare, DMI 5.1. Dezvoltarea şi 

implementarea măsurilor active de ocupare. 

         19. Aprobă modificarea HCL nr. 333/2009 privind participarea Municipiului 

Alba Iulia la Programul Operaţional Sectorial Creşterea Competitivităţii Economice, 

Axa 3, Domeniul Major de Intervenţie 3.2., Operaţiunea 1 – Susţinerea implementării 

de soluţii de e-guvernare şi asigurarea conexiunii la broadband, acolo unde este 

necesar, cu proiectul „Implementarea modelului de management al relaţiei  cu 

cetăţenii (CRM) în administraţia publică locală prin servicii electronice moderne”. 

Aprobă alocarea unor sume de bani pentru activităţi culturale. 

Aprobă alegerea preşedintelui de şedinţă care va conduce lucrările Consiliului local al 

municipiului Alba Iulia pentru perioada decembrie 2010 – februarie 2011. 

            Iniţiator 

             Primar  

                  Mircea Hava 

 

 

22. Proiect de hotărâre privind reglementarea comercializării plantelor, 

substanţelor şi preparatelor stupefiante, halucinogene, euforice şi psihotrope în 

municipiul Alba Iulia. 

 

Iniţiator 

   Grupul consilierilor PNL 

 

III. Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba Iulia pentru 

luna decembrie 2010. 

  

 
 

  Paul Voicu: "Aş  vrea să discutăm diversele la sfârşit. Vă propun să începem 

cu ordinea de zi. Aş vrea să începem cu raportul pe care l-aţi solicitat privind 

asocierea cu Grup Corint, apoi discutăm PUD-ul  şi contractul de asociere cu Grup 

Corint. 

 Raportul pe care l-aţi solicitat este succint şi în detaliu prezentat de domnul 

Inurean Ioan, Silvia Moldovan, Călin Hedviga. Îl aveţi în mape. Dacă sunt discuţii pe 

marginea lui? Cine se înscrie la cuvânt? Dacă nu îl veţi studia şi subiectul rămâne 

deschis. Şi noi ca executiv şi colegii noştri vă stau la dispoziţie cu toate lămuririle. 

Poate colegii de la PNL care l-au solicitat vor să întrebe ceva." 

 Pleşa Gabriel: "Domnul preşedinte eu l-am văzut ieri raportul dar colegii mei   

l-au primit doar azi." 

 Paul Voicu: "Desigur. Subiectul rămâne deschis." 

 Pleşa Gabriel: "Vor să-l studieze şi dânşii." 

 Paul Voicu: "Doamna Hedviga vă rog să prezentaţi PUD-ul." 

 Art.22: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “ANSAMBLUL TURISTIC 

„ANTIC – MEDIEVAL “TRASEUL CELOR 3 FORTIFICAŢII, CETATEA  “ALBA 

CAROLINA“-ZONA DE SUD ŞI SUD – EST, MUNICIPIUL ALBA IULIA, 

solicitant S.C. GRUP CORINT S.A“ 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum  şi raportul 

de specialitate. 



Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Călin Hedviga: "PUD-ul a fost solicitat ca urmare a unui certificat de urbanism 

din iulie anul acesta. El vine să cuprindă toate amenajările exterioare şi să extindă 

amenajarea în vederea realizării unui traseu bastionar carea leagă Poarta 3 de Poarta 

4. Perimetrul zonei studiate este această linie portocalie pe care o vedeţi şi cuprinde 

suprafaţa bastionară, ravelinul Francisc de Paula şi partea de şanţuri exterioare 

inclusiv spaţiul secundar din jurul ravelinului. Aici sunt trecute toate obiectivele ce 

urmează  a fi realizate la care se adaugă faţă de cele existente pulberăria nr. 1 în ideea 

transformării într-o zonă expoziţională, amenajările interioare inclusiv amprenta 

labirint la nivelul solului, pe bastionul Sfântul Ştefan în ce priveşte  ideea de machetă 

a Cetăţii, de amenajările de site arheologic de pe ravelin, tunelul antimină şi apoi 

amenajările de la Poarta 2. Traseul pietonal pe care îl văd aici amenajat este cel al 

traseului celor trei fortificaţii. O bună parte a fost făcută pe finanţarea "Frumoasa 

Românie" restul fiind completat până la Poarta 3 prin amenajări ulterioare. Dacă aveţi 

întrebări cu plăcere vă răspund." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "În primul rând nu ştiu care e materialul din mapă. Dar 

mă rog. Cunosc care e problema pentru că am studiat-o  şi la comisia de urbanism. Eu 

am înţeles că acolo s-au stabilit nişte amenajări în zona pe care o vedem prezentată. 

Ideea mea a fost şi la comisia de urbanism şi o repet şi acum. Dacă toate aceste 

amenajări au fost discutate şi la compartimentele de specialitate din Primărie pentru 

că s-a venit cu ea în comisia de urbanism, mi se pare un pic cam forţat să venim cu 

nişte propuneri în comisia de urbanism fără ca ele în prealabil să fie discutate de nişte 

oameni de specialitate ori de nişte oameni avizaţi din cadrul Primăriei sau din afara 

Primăriei. Aceasta este singura obiecţiune. Sigur că dacă ele au fost analizate şi avem 

totuşi această confirmare că au fost analizate aprobarea lor va fi mult mai facilă. În 

condiţiile acestea eu atunci am votat împotrivă pentru că nu ştiam dacă ele au fost în 

prealabil studiate suficient la nivelul  compartimentelor din Primărie." 

 Paul Voicu: "Doamna Hedviga?" 

 Călin Hedviga: "Aceste competenţe de care vorbiţi ţin strict de avizul de la 

Ministerul Culturii. Şi este singura instituţie care poate să emită competenţe în ceea 

ce priveşte amenajarea." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Bun. Şi avem avizul cu cetatea aceea mică acolo în 

miniatură? Că despre aceasta era vorba." 

 Călin Hedviga: "Pe obiectivul în ansamblu avem avizul de la Ministerul 

Culturii." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Am înţeles. Dar nu discutăm şi despre anumite 

amenajări? Cetatea aceea în miniatură  şi alte elemente." 

 Paul Voicu: "Vă explic eu. În comisia de urbanism în care aţi fost şi 

dumneavoastră nu vi s-a explicat pe larg ce se face acolo cu acea miniatură a Cetăţii. 

Nu este vorba de o investiţie acolo.   Nu amenajăm acolo o platformă ci înfiinţăm o 

zonă verde cu o suprafaţă de câţiva zeci de metrii pătraţi. Rămâne o zonă înierbată. 

Facem o zonă verde şi acele clădiri care sunt pe interior cetate sunt nişte clădiri care 

se fac din nişte materiale deosebite din compozite ecologice care se vor monta acolo. 



Şi în special pentru tineri şi pentru copii se face acest lucru. Şi aşa cum v-a spus 

colega, el are avizul de la Ministerul Culturii. Dacă aveţi discuţii? Dacă nu supun la 

vot cine este pentru?" 

 "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru." 
 

 Paul Voicu: "Discutăm acum proiectul cu nr. 10 de pe ordinea de zi." 

 

      10. Aprobă încheierea unui nou contract de asociere între Consiliul local al 

municipiului Alba Iulia şi SC GRUP CORINT SA. 

      Se dă cuvântul domnului Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

         Se dă cuvântul doamnei Pop Monica care prezintă raportul de avizare din partea 

comisiei pentru administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, 

probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 

libertăţilor cetăţeneşti. 

        Pop Monica: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

         Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

         Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

          Inurean Ioan: "În comisiile reunite pentru administrarea domeniului public şi 

privat şi pentru administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, 

probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 

libertăţilor cetăţeneşti proiectul a primit aviz favorabil  cu unele amendamente pe 

care le-am introdus în după masa zilei de ieri şi am analizat forma finală din comisiile 

de ieri. Ca elemente principale aş vrea să se ştie. Ce s-a modificat? La art. 1 noi 

suntem denumiţi foarte explicit  proprietar. Iar Grup Corint este asociat. De ce am 

trecut la această formă? Ca să reprezinte mult mai bine proprietatea pe care Consiliul 

local  o transmite. Deci nu se transferă nici asupra construcţiilor, nici asupra bunurilor 

aşa cum greşit s-a înţeles. Proprietar rămâme în continuare municipiul Alba-Iulia prin 

Consiliul local. Dreptul pe care îl transmitem noi prin contractul de asociere este doar 

de folosinţă. Aceasta este esenţa. S-a trecut totuşi la un alt contract întrucât, după cum 

ştiţi, acum patru ani  când s-a făcut primul contract cadru nu s-a cunoscut nici de 

către noi, nici de către asociat amploarea lucrărilor şi investiţiilor la acest obiectiv.  

Ca atare obiectivele prevăzute în primul contract  au fost atinse şi chiar depăşite  şi în 

obiectul  contractului la art. 7 o să observaţi că asociatul  şi-a luat angajamentul să 

dezvolte în continuare conform PUD-ului aprobat." 

         Paul Voicu: "Discuţii? Cele două comisii care aţi fost ieri dacă doriţi să precizaţi 

ceva?" 

       Coşeriu Sorin Nicolae: "Noi am avut în mape un proiect. Acum văd că avem 

altceva cu acelaşi număr unde văd că sunt nişte modificări." 

          Paul Voicu: "Acestea sunt modificările precizate de domnul coleg." 

       Coşeriu Sorin Nicolae: "Am înţeles dar noi nu am avut timp să vedem aceste 

modificări." 

 Paul Voicu: "De aceea am precizat că am chemat  două comisii. Ca să ştiţi ca 

să ştiţi cât mai mult despre ce este vorba şi să avem consilieri din toate partidele." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Da. Dar probabil că nu putem sta acum o jumătate 



de oră să luăm pagină cu pagină. Nu se poate amâna acest proiect pentru următoarea 

şedinţă? Dacă se poate, bineînţeles." 

 Vasile Cornea: "Nu văd logica pentru care să amânăm acest proiect. Dacă de 

la fiecare partid în parte au fost reprezentanţi.  De la PNL a fost domnul Pleşa. De ce 

să amânăm că nu au fost atât de multe modificări!" 

 Pleşa Gabriel: "Este vorba că vor să vadă proiectul şi să îl studieze. L-au 

primit doar azi. Eu am fost ieri acolo dar ei au văzut forma finală doar azi. În sensul 

acesta propun amânarea." 

 Vasile Cornea: "Dar dumneavoastră aţi fost ieri la comisie şi aţi fost de 

acord." 

 Paul Voicu: "Modul de organizare a Consiliului local este pe comisii. Eu fac 

parte din comisie de urbanism. Dumneavoastră faceţi parte din altă comisie. Aţi fost 

ieri acolo. Atunci facem comisie cu tot Consiliul local  ca să ştim toate de taliile din 

fiecare comisie. Chiar nu înţeleg." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Dacă colegii mei care au fost ieri acolo îmi spun că 

este totul ok atunci sunt de acord. Acum nu sunt edificat. Personal am cerut 

amânarea. Dacă se poate." 

 Marius Rotar: "Contractul de asociere este practic o continuare a vechiului 

contract, a unor lucrări făcute pentru municipiu. Şi Grup Corint cred că a demonstrat 

lucrul acesta. Şi sunt de acord probabil şi colegii. A arătat şi seriozitate şi lucrări de 

calitate în ceea ce priveşte amenajarea cetăţii, calitate care este confirmată  de 

Ministerul Culturii prin organismele sale care dă avize şi de către toţi cetăţenii. Dacă 

mergem acolo pur şi simplu rămânem impresionaţi de ceea ce vedem că s-a făcut 

acolo într-un timp atât de scurt. Şi atunci aş solicita şi aş ruga şi pe colegii liberali să 

dăm drumul la contract.  Să nu-l amânăm. Mai bine să îl analizăm. Dar să nu îl 

amânăm că fiecare zi pierdută înseamnă amânare la continuarea lucrărilor." 

 Baco Mihai: "Aş vrea şi eu să-mi spun părerea ca jurist şi nu ca şi consilier 

local care poate sunt mânat de alte sentimente. Suntem poate un pic politic încărcaţi. 

Acest contract nu-şi mai are rostul de fapt pentru că avem un contract încheiat  acum 

şase ani cu Grup Corint. Iar acest contract  nu vine decât  să continue ceea ce era de 

fapt cu alte lucrări. Şi pentru a evita toate discuţiile acestea aţi putea face un singur 

act adiţional care să preia tot. Ne-am propus să ne învârtim pe după coadă. Agităm 

lumea, facem unsprezece mii de discuţii, facem comisii când era atât de simplu. Eu îţi 

spun un singur lucru Dane. Să fiu în locul tău nu aş băga banii aici. Ca să fiu sincer. 

Pentru că tu nu ai nici o siguranţă că aceşti bani îi vei recupera vreodată." 

 Dan Sabău: "În primul rând vreau să îi răspund domnului Baco de ce bag 

banii în această chestiune care practic nu este bunul meu. Nu a fost niciodată şi nici 

nu va fi. M-aş bucura dacă dumneavoastră, toţi cetăţenii acestui oraş v-aţi aduce 

contribuţia cel puţin cu un leu la dezvoltarea acestei zone. Aş vrea să vă reamintesc 

că întreaga imagine a acestei cetăţi în toată această perioadă, bineînţeles pe lângă 

efortul Primăriei în investiţiile actuale au fost făcute prin banii şi curajul meu. Şi aşa 

cum ai spus dumneata, domnule Baco! Având o gardă în oraş care aduce oameni şi 

întreţinând o zonă imensă care mă costă în jur de 800 milioane pe lună pentru 

imaginea oraşului, pentru întreţinerea ei, ţinând o grămadă de angajaţi implicaţi în 

acest sector şi implicând banii mei deoarece ştiţi foarte bine, domnilor consilieri, că o 

mică parte din alei a fost făcută prin banii Primăriei în programul frumoasa Românie. 

Restul sunt banii Grup Corint. Prin propunerea mea nouă nu face decât să întregească  

ceea ce a început. De pildă traseul bastioanelor de sus. Jos fiind amenajarea cu 



investiţia , pe şanţuri sus se impunea  o legătură între Poarta 3 şi Poarta 4 mai ales că 

sunt deschiderile prin poterne pe trepţi în sus. Amenajarea celeilalte caponiere este 

exact în spiritul celei pe care am amenajat-o deja. Adică o ieşire cu pod afară. În 

cadrul celeilalte o ieşire cu scară. Deci sunt doar zone expoziţionale. Pentru toate 

aceste trasee după cum bine ştiţi şi sunt convins de treaba aceasta, orice calcul aţi 

face pe cele cinci luni pe an sau patru câteodată  unde noi am perceput o taxă care nu 

reprezintă nici 5% din cheltuielile întregii zone pe un an de zile. Acea taxă nu va 

scoate niciodată un venit pentru Grup Corint. Tot ceea ce am făcut eu a fost  o 

imagine nu pentru mine Dan Sabău, că eu nu am nevoie de imagine în aşa ceva. Nu 

voi candida nici ca primar, nici ca deputat, nici ca senator. Şi nici societatea Corint nu 

are vreun beneficiu din imaginea aceasta. S-a realizat pentru oraş. De ce doresc, 

domnul Baco să se transforme contractul acesta? Pentru că acel contract  care a fost 

realizat acum patru ani nu reprezintă nici unul din interesele mele ca puncte. Iar un 

act adiţional ar fi complicat extrem de mult acest contract pentru că ar fi făcut 

trimiteri la cel puţin zece puncte de transformare. Şi în viitor  ar fi tot făcut trimiteri 

de la un punct la altul. De ce am vrut un cadru legal?  Eu am solicitat desfiinţarea 

vechiului contract şi înfiinţarea unui contract. Şi am depus o hârtie în sensul acesta. 

Iar dacă vreodată cineva va spune  că am pus bani degeaba în această zonă pentru 

oraşul nostru şi dumneavoastră o să vă bucuraţi că i-am pus degeaba este păcatul 

meu. Şi mi-l asum. Este un contract cadru normal, cu o cursivitate normală şi cu nişte 

clauze clare în care eu Grup Corint stau tot timpul cu imaginea unei securi din partea 

dumneavoastră, Consiliul local că mă scoateţi de acolo când doriţi dumneavoastră iar 

eu nu am nici un beneficiu. Nici măcar de imagine. Atâta tot. Nu este nimic altceva. 

Oricine îşi dă seama de acest aspect. Este o chestiune de normalizare. Dar imaginea, 

domnul Baco, pentru oraşul acesta, pentru ceea ce s-a făcut în cetate începând de anii 

trecuţi, mi-o asum singur." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "O să-mi spun o părere personală despre acest lucru 

la care chiar ţin. Este un lucru extraordinar ce se întâmplă acolo.  Am fost acolo cu 

ocazii oficiale şi neoficiale. Fără discuţii. Sigur noi am cerut şi vom citi aceste 

contracte şi asocierile şi chiar cred că nu este nimic în neregulă acolo. Eu acum doar 

am spus că nu am avut acest material în mapă şi m-am gândit că poate au intervenit 

schimbări majore. Dar colegii indiferent dacă sunt din PNL sau din alte partide îmi 

spun că este ok şi le-au analizat, nu am nici o problemă. Nu vreau să creadă cineva că 

eu sau noi din alte formaţiuni avem ceva. Dimpotrivă. Eu personal apreciez în mod 

deosebit ce se întâmplă acolo. Sigur dacă vom vorbi de alte priorităţi poate 

chestiunile  vor deveni mai nuanţate. Dar ceea ce se întâmplă acolo este extraordinar. 

Şi în măsura în care ceea ce se întâmplă acolo este meritul unei singur om sau a unui 

grup de oameni este cu atât mai meritoriu.  Ca să fim clari. Eu am spus că am primit 

doar acum materialul şi nu prea ştiam despre ce este vorba. Dimpotrivă dacă tot ce   

s-a realizat acolo este curat şi în regulă chiar trebuie să găsim noi soluţii pentru a 

încuraja perseverenţa celor care fac ceva acolo. Şi sub alte forme legale bineînţeles." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Aş vrea să spun că ieri ne-am întâlnit comisia juridică 

şi de domeniu pentru a face puţine modificări la contractul pe care ni l-au prezentat în 

primă fază juriştii Primăriei. Nu mai înţeleg totuşi. În unanimitate s-a votat pentru. 

Toată lumea a fost de acord cu modificările. Toţi cei care au fost de faţă. Şi domnul 

Pleşa şi domnul Lupea au venit cu modificări care au fost cuprinse  în noul contract. 

A fost invitat şi domnul secretar. Am invitat şi juriştii din Primărie. Au spus că totul 

este ok. Şi nu ştiu ce să mai spun. Eu oricum o să votez contractul în forma în care a 



fost prezentat acum." 

 Paul Voicu: "Doru Inurean vi l-a prezentat. Vi le-a spus exact articolele. Este 

cazul să vi le mai spună încă o dată?" 

 Contor Gheorghe: "Nu. Noi avem încredere în comisiile care au verificat." 

 Inurean Ioan: "Dacă doriţi reluăm contractul punct cu punct. Ieri în comisii 

s-a discutat punct cu punct." 

 Paul Voicu: "Alte discuţii?" 

 Georgeta Rânghet: "Nu s-au spus sumele." 

 Paul Voicu: "Doru. Te rog să spui sumele care au fost negociate ieri în 

comisie." 

 Inurean Ioan: "Suma din ultimul contract a fost 800 de euro. Suma discutată 

ieri în comisie a fost tot 800 euro. Nu a existat nici o propunere. Eu intenţionat am 

lăsat în contract "..." ca în condiţiile în care doriţi altceva trecem. În comisia de ieri 

nu au fost alte propuneri." 

 Paul Voicu: "Sunt alte propuneri?" 

 Baco Mihai: "Eu aş face o paralelă ca să nu se creadă că sunt interese. Şi în 

Franţa sunt monumente istorice şi sunt chiar în proprietatea familiilor care au avut 

grijă de ele de-a lungul timpului. Statul francez nu percepe bani de la proprietarii de 

case ci le dă bani pentru a întreţine aceste monumente istorice şi consideră 

obligativitatea ca o dată la 2-3 săptămâni să permită vizitatorilor să le vadă. 

Dincoace, exceptând orice altă discuţie, ştiţi foarte bine cum a arătat manutanţa până 

a preluat Grup Corint şi cu investiţia din banii domnului Sabău. Bravo Dane că bagi 

banii acolo! S-a făcut ceea ce s-a făcut şi noi Primăria încă mai primim bani." 

 Paul Voicu: "Cei care au fost ieri la comisie îşi aduc aminte că am avut 

discuţii pe această temă şi ni s-a spus chiar de investitor că este 10% din profit dar nu 

mai puţin de 800 euro. Este scris în contract. Este propunerea cu 10% din profit. 

Investitorul a spus: da domnule când este profit vă dau 10% din profit. De fapt scrie 

în contract." 

 Inurean Ioan: "Domnul viceprimar! Noi am scos în evidenţă şi ieri. 

Beneficiul nu este strict aceşti 800 de euro de care tot discutăm acum. Beneficiul este 

de sute de milioane." 

 Paul Voicu: "Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui 

proiect." 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votată cu  16 voturi pentru şi 4 abţineri 

Dărămuş Marcela Eugenia, Pleşa Gabriel, Hondola Liviu, Puican Ioan.” 

 Mircea Hava: "Domnilor şi doamnelor am vrut să vorbesc la sfârşit pentru a 

nu crede cineva că vreau să influenţez ceva. În orice caz apreciez poziţia bărbaţilor 

care ieri au spus o treabă şi azi mănâncă altă treabă. Dar aşa e în politică. Şi îi 

apreciez pe cei care apreciază efortul unei firme care face ceva deosebit în Alba-Iulia. 

Pentru că de fapt acesta este începutul. Începutul care ne-a plăcut. Şi pe urmă 

dezvoltăm celelalte proiecte care ştiţi câte sunt şi nu mai discutăm de ele. Le-aţi 

văzut. Le-am semnat. Sunt milioane de euro care vin în Alba-Iulia şi nu pleacă din 

Alba-Iulia. Ceea ce este interesant că din aceste milioane de euro  cu care se lucrează 

aici sunt firme care trăiesc foarte bine şi care au de lucru acolo. Este excepţional. Nu 

o să nominalizăm firmele. Şi nu o să spun ce profit au. Că nu ne interesează chestiile 

acestea. E problema lor. Pe noi ne interesează ce trebuie să plătească firmele către 

Primărie. Şi e aici doamna directoare care nu iartă pe nimeni. Mă duc în continuare 

pe ideea legată de bani şi văd raportul în faţă cu miliardele şi zecile de miliarde care 



s-au investit acolo şi de noua propunere care cred că se va întâmpla. Vreau să vă spun 

la început de ce au fost atâtea acte adiţionale. O spun şi cred că nu se supără cineva 

pe mine. La început nu aveam încrederea sută la sută că se va întâmpla aşa ceva. Mă 

bucur că am câştigat acest pariu. Dumneavoastră aţi câştigat. Dumneavoastră sunteţi 

cei care aţi câştigat acest proiect şi aţi avut încredere că în Alba-Iulia se va întâmpla 

ceva deosebit indiferent  de ceea ce vorbeşte cineva. Aţi văzut raportul între cheltuieli 

şi această mică taxă care nu a fost pusă pentru profit ci pentru a orândui lucrurile. 

Cetatea nu este un maidan. Cetatea se transformă într-un parc cu reguli în care dacă 

cineva doreşte să se plimbe trebuie să le respecte. Sunt zone care dacă se doresc a fi 

vizitate trebuie să fie taxe pe ele. Şi la lucrul acesta, indiferent de toate hârâielile şi de 

toate discuţiile nu se poate renunţa. În toată lumea se plăteşte taxă. Peste tot. Aceasta 

nu înseamnă că dacă acolo se plăteşte şi noi trebuie să plătim. Vreau să mai adaug un 

lucru care nu s-a spus aici. Firma plăteşte şi impozite care se ridică la sute de miloane 

pe an. Suntem într-o zonă deosebită de care chiar ne face plăcere "să vorbim". Într-o 

zonă tipic românească.  Dar nu o Românie a capitalismului spre care ar trebui să ne 

îndreptăm. Ci o Românie a bolşevismului. Cei care ar trebui să fie reprezentanţii 

capitaliştilor sunt mai bolşevici decât alţii care vin să spună că provenim din partide  

care undeva de la esenţă au fost roşii. Este o discuţie legată de oameni. În mod 

normal, cum spunea şi domnul Baco ar trebui să spunem sărut mâna, continuă, 

suntem lângă tine, e a oraşului, ne mândrim cu toată treaba aceasta, avem ce arăta. Aţi 

văzut câţi ambasadori au venit aici şi nimeni nu le-a pus vorbele în gură. Şi nimeni nu 

le-a şoptit să spună că este mai interesant ce au văzut aici decât la Sibiu. Şi lucrurile 

să ştiţi că sunt numai la jumătate. Şi vă mulţumesc tuturor celor care aţi avut 

încredere. Indiferent de toate poveştile care se spun despre mine că aş avea rude 

acolo. Sunt numai minciuni. Ştiţi prea bine că nu am rude în Alba-Iulia. Dar în orice 

caz se inventează foarte multe despre mine. Le mulţumesc. Aţi observat când am 

venit şi i-am spus domnului preşedinte  să mute steagul. Pentru că tricolorul trebuie 

să fie  între celelalte steaguri. Şi nu vroiam să mai creez o săptămână de dezbateri pe 

sticla mogulilor legată de faptul că la şedinţa Consiliului local primarul nu a pus 

steagul cum trebuie. De aceea am mutat steagul când am venit. Încă o dată vă 

mulţumesc pentru încredere. Şi vă spun că acolo se fac lucruri serioase. Celor care aţi 

votat vă mulţumesc. Tuturor celor care v-ţi abţinut vă mulţumesc că aţi dovedit încă o 

dată că vă pasă de ceea ce vă pasă. Nu am rude. O să-l rog pe domnul Sabău ca la 

şedinţa următoare să dea numele consilierilor care au firme care lucrează acolo. 

Aceasta pentru a vedea toţi. Dacă tot ne ducem la chestiuni din acestea. Vă spun că 

pentru mine acestea sunt chestii de lături. Dacă tot ne ducem acolo să ne ducem până 

la capăt şi să arătăm tot ce trebuie. Greşeala noastră a fost că nu am vorbit. Am crezut 

că suntem într-o zonă cu oameni deştepţi şi civilizaţi care văd ceea ce se face acolo şi 

care nu vor să bahuleze efortul unei firme. Este grav să-ţi baţi joc de efortul unei 

firme. Şi aţi văzut acolo raportul în care s-a investit miliarde şi care vrea şi în 

continuare să investească. Poate o să apară o întrebare. De unde are bani? Chiar mi-ar 

place o întrebare de genul acesta. E o chestie foarte interesantă. Rămânem tot înainte 

de 1990. Mulţumesc firmei. Vreau să vă spun un lucru. Joi, la Cluj, la Realitatea TV 

care nu îmi este nici rudă, nici mamă, nici soră o să precizeze două lucruri interesante 

din Alba-Iulia. Şi o să încep cu Liceul Horea, Cloşca şi Crişan. Cel mai bun liceu din 

Ardeal. Din Transilvania. Ca primar  mă simt mândru că lucrul acesta s-a întâmplat 

acum şi nu în alte dăţi şi cea mai importantă firmă sau cum vreţi să îi spuneţi  care 

lucrează în restaurare şi care a făcut un proiect deosebit. În momentul în care o să 



apară legea parteneriatului public şi privat aşa cum trebuie cu norme o s-o studiem şi 

din ceea ce ştim o să putem discuta pe această lege. De ce contract nou sau act 

adiţional? Pentru că dacă v-aţi uitat în celălalt contract  miliardele introduse acolo nu 

aveau zero protecţie. În ideea în care cineva se supără. Şi sunt foarte multe supărări. 

Sunt chestiuni care sunt refulări din viaţă şi care câteodată trebuie să se transfere în 

spaţiul public. În momentul în care cineva ar avea o asemenea problemă  lucrurile nu 

ar fi stat bine şi Consiliul local s-ar fi transformat într-un şir nesfârşit de judecăţi. 

Lucru care nu este normal. Şi de ce nu este normal? Încă o dată suţin de ce nu este 

normal.Cineva a adus bani. Mai doreşte cineva? Şi o spun public. Şi mă uit la toţi în 

ochi. Mai doreşte cineva în oraşul acesta să aducă prieten, neam, rudă pentru că există 

partea cealaltă a cetăţii. Îi punem la dispoziţie acest contract. Este apă, este canal, este 

pavată. Nu îi cerem decât să întreţină, să plătească şi ea redevenţa, să plătească şi ea 

impozit. Pentru că acestea sunt legile noastre şi îi punem la dispoziţie cu toată 

plăcerea. Şi indiferent din ce partid face parte, pe cuvântul meu de onoare, devine, 

dacă treaba este rezolvată 50% prietenul meu şi al oraşului. Găsiţi-l şi aduceţi-l aici. 

Vă aduceţi aminte la început când s-a spart gheaţa s-a pus ls dispoziţie totul pe gratis 

ca să se întâmple ceva acolo. Până când s-a supărat iar cineva şi a spus vai de mine ce 

se întâmplă acolo! Şi iar s-au căutat tot soiul de chichiţe. Să găsim pe cineva care face 

ilegalităţi. Ilegalitatea pe care am făcut-o în ghilimele este că Primăria, de fapt nu 

Primăria ci dumneavoastră că v-am lăsat împreună cu cei de la Primărie să lucraţi. 

Intenţionat nu am fost la nici o şedinţă ca să nu se creadă că vreau să influenţez sau 

nu pe cineva. Pe mine mă interesează ca lucrurile să meargă. Aşa cum mă interesează 

şi partea de vest care a fost discutată şi rediscutată.   Această răscumpărare a acelui 

birt, chestiunea aceea care este acolo şi care va dispărea cât mai repede în care s-au 

făcut tot felul de conotaţii mai mult sau mai puţin ortodoxe. Eu aş fi vrut să vorbesc 

foarte mult dar vă las pe dumneavoastră să vorbiţi. O să semnăm cât de repede şi 

partea de vest. O să semnăm şi celelalte proiecte. Sunt mândru indiferent cine ce ar 

zice. Nu cred că există în România şi nu există un primar care să fi semnat proiecte 

de 200 milioane de euro. Şi nu mă refer pe persoană. Mă refer la sumă. Şi nu aveţi 

decât să căutaţi. Poate există la Sibiu unde s-au băgat bani cu lopata. Şi chiar dacă se 

aude lucrul acesta  sunt nişte clădiri pe care tencuiala stă să pice. Dar e problema lor.  

 Mâine e 1 Decembrie şi vă aştept pe toţi la Alba-Iulia. V-aş ruga din suflet 

dacă puteţi, dacă partidul vă îngăduie să lăsaţi acasă culorile partidului şi să veniţi ca 

nişte cetăţeni care vin la 1Decembrie. Vă rog din suflet măcar la a 92 -a aniversare să 

faceţi lucrul acesta. Şi astăzi la ora patrusprezece e o dezvelire  a bustului poetului 

Adrian Păunescu. Cine doreşte să ştie de ce s-a făcut lucrul acesta îl invit să vină să îi 

explicăm. Vă mulţumesc încă o dată celor care au avut încredere că Alba-Iulia va 

arăta altfel." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 307/2010. 

  

         1. Aprobă rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al municipiului 

Alba Iulia pe anul 2010. 

Se dă cuvântul doamnei Teofila Ţîr care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 



Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Teofila Ţîr: "Este vorba de o rectificare negativă a bugetului. La învăţământ 

sumele erau de prisos. Sunt primării din judeţ care nu au bani de salarii. Am rectificat 

noi din buget spre a merge spre alte primării. Şi încă o precizare. În afară de ceea ce 

aveţi în materiale, am primit ieri la orele 15 o adresă  prin care ni se alocă o sumă de 

822000 lei pentru drepturile asistenţilor personali ale persoanelor cu handicap şi 

indemnizaţii. Deci sumă în plus." 

Paul Voicu: "Deci trebuie să completăm anexele din proiect cu ce aţi precizat." 

Teofila Ţâr: "Da." 

  Paul Voicu: "Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui proiect?" 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

   

 S-a adoptat Hotărârea nr. 299/2010 

 

  

 2. Aprobă acordarea de facilităţi fiscale în favoarea unor persoane fizice. 

Se dă cuvântul doamnei Anuţa Şinar care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ 

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Paul Voicu: " Supun la vot cine este de acord cu aprobarea acestui proiect."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 300/2010 

 

 

 3. Aprobă modificarea statelor de funcţii al aparatului de specialitate al 

Primarului municipiului Alba Iulia şi ale serviciilor publice aflate în subordinea 

Consiliului local al municipiului Alba Iulia. 

Se dă cuvântul domnului Mihai Belală care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ 

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Pleşa Gabriel: "La art. 1 să ne explivce cineva. Aprobă transformarea 

posturilor, funcţii publice de execuţie de nivel inferior în funcţii publice de execuţie 

de nivel superior. Sincer nu înţeleg." 

Paul Voicu: "Sunt studii de scurtă durată şi de lungă durată. E singura 

diferenţă." 

Pleşa Gabriel: "S-a modificat legislaţia la nivel naţional  şi trebuie să facem 

acest lucru?" 

Sandu Cornel Stelia: "În principiu dacă omul şi-a terminat studiile  să poată fi 



promovat pe studiile terminate." 

Bogăţan Ioan: "Este promovare în urma absolvirii studiilor." 

Sandu Cornel Stelian: "A fost încadrat pe studii medii şi acum a terminat studii 

superioare." 

Paul Voicu: " Supun la vot cine este de acord cu aprobarea acestui proiect."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 301/2010 

 

 

 4. Aprobă Planul de ocupare a funcţiilor publice din cadrul aparatului de 

specialitate al Primarului municipiului Alba Iulia şi ale serviciilor publice aflate în 

subordinea Consiliului local al municipiului Alba Iulia pentru anul 2011. 

       Se dă cuvântul domnului Mihai Belală care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu sunt discuţii supun la vot  proiectul 

de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 302/2010 

 

 5. Aprobă primirea în municipiul Alba Iulia a unei delegaţii formată din 4 

persoane din Szekesfehervar (Ungaria) în cadrul manifestărilor organizate pentru 

sărbătorirea Zilei Naţionale a României. 

       Se dă cuvântul domnului Mihai Belală care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Suma nu trebuia trecută?" 

 Paul Voicu: "Este în proiect. Partea de cazare şi o masă." 

 Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot prezentul 

proiect de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 303/2010 

 

       6. Aprobă lista cu persoanele care vor beneficia de case modulare destinate 

persoanelor evacuate. 

        Se dă cuvântul doamnei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  



Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei de specialitate a Consiliului local pentru activităţi ştiinţifice, 

învăţământ, cultură, sănătate, protecţia socială, culte, sport, agrement, turism şi 

protecţia copilului. 

 Vasile Cornea: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

 Părăseşte sala de şedinţă domnul Sandu Cornel Stelian şi doamna Pop Monica 

Liana. 

  Delia Cristescu: "În urma acţiunii desfăşurate în luna august de Serviciul 

urbanism din Primărie au fost evacuate un număr de 21 de familii care locuiau ilegal 

în strada Eleşteului. Cele 11 familii cu copii necesită locuinţe pentru care am propus 

repartizarea caselor modulare. Dacă aveţi întrebări vă stau la dispoziţie." 

 Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot prezentul 

proiect de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 304/2010 

 

           7. Aprobă finanţarea Centrului rezidenţial pentru copiii cu dizabilităţi multiple 

Alba - este retras de pe ordinea de zi. 

 

 8. Aprobă atribuirea denumirii unor străzi.  

Se dă cuvântul doamnei Călin Hedviga care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei de specialitate a Consiliului local pentru activităţi ştiinţifice, 

învăţământ, cultură, sănătate, protecţia socială, culte, sport, agrement, turism şi 

protecţia copilului. 

Vasile Cornea: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

Călin Hedviga: "Două denumiri de străzi avem. Avem strada Călugăreni  şi o 

continuare a străzii Mărăşeşti care trece peste şoseaua de centură." 

Coşeriu Sorin Nicolae: "E în practica lucrurilor ca o stradă cum e Mărăşeşti şi e 

tăiată de şoseaua de centură să putem să o continuăm? Nu ştiu dacă nu e derutant." 

Călin Hedviga: "Cum doriţi dumneavoastră. A fost şi în comisie. L-am trimis şi 

la Prefectură de unde avem aviz favorabil. Dar putem modifica dacă doriţi." 

Coşeriu Sorin Nicolae: "E o întrebare." 

Revine în sală doamna Monica Pop. 

Baco Mihai: "Şi eu sunt de aceeaşă părere." 

Paul Voicu: "Dacă dumneavoastră doriţi putem reveni. Trimitem la Prefectură 

altă denumire şi revenim în şedinţa de luna viitoare." 

Coşeriu Sorin Nicolae: "Mi se pare derutant să mergi în continuare cu aceeaşi 

stradă. Cine merge pe strada Mărăşeşti, traversează şoseaua de centură şi calea ferată 

şi apoi tot pe strada Mărăşeşti ajunge. Eu nu aş fi de acord." 

Vasile Cornea: "Şi în Bucureşti, capitala României avem situaţii din acestea." 

Coşeriu Sorin Nicolae: "Nu vă băgaţi în Bucureşti." 

Vasile Cornea: "Dacă îmi permiteţi. Şi în Bucureşti o stradă care e întreruptă de 

un bulevard continuă." 



Paul Voicu: "Şi eu sunt de acord cu ceea ce spune domnul Coşer. Acolo e un 

trafic deosebit şi vă propun să amânăm această stradă, să trimitem la Prefectură şi să 

revenim cu altă denumire dacă sunteţi de acord." 

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu mai sunt discuţii supun la vot  

proiectul de hotărâre cu propunerea de avizare numai pentru strada Călugăreni."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru." 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 305/2010 

 Revine în sală domnul consilier Sandu Cornel Stelian. 

 

 9. Aprobă şi avizează documentaţii de urbanism. 

 

     Art.1: Avizează  “REACTUALIZARE PUZ CENTRU CIVIC ALBA IULIA, 

ALBA IULIA, solicitant PRIMARIA MUN. ALBA IULIA “; 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Călin Hedviga: "La primul punct avem reactualizare PUZ zona centrală. Aici 

vreau să insist puţin. Încă de acum un an de zile împreună cu consilierii de la comisia 

de urbanism s-a discutat că zona trebuie să fie reactualizată. Fără a face acest 

document nu putem să facem investiţii. Nu putem să rezolvăm situaţia juridică a 

terenului. Aveţi aici de faţă spre avizare reactualizare PUZ zona centrală care studiază 

trei zone. Prima zonă este cea de la strada Ardealului  care are în vedere de la Elvila, 

închiderea acestui front, un parter comercial, realizarea unei zone pentru obiectivul 

social-cultural care probabil va fi teatru sau pentru festivităţi, realizarea unei 

platforme cu 3 metri mai mult decât în zona aceasta unde se întâmplă un parcaj 

subteran de 150 de locuri, completarea tronsonului existent cu încă un obiectiv P + M 

+8 . Şi toate acestea în spiritul unei legături vizuale cu Cetatea şi deschiderea spre 

aceasta. Şi sunt câteva zone. Zona a doua este socotită zona din dreptul Prefecturii. 

Aici se doreşte a fi completat terenul municipiului Alba-Iulia, reaşezarea căilor de 

circulaţie pentru a obţine mai multe parcaje deoaerece situaţia este foarte blocată aici, 

realizarea unui tronson P + 2 şi renunţarea la zona expropriată sau cu restricţii spre 

expropriere aşa cum ştiţi că a fost anterior. Iar ultima zonă este zona de la Tudor 

Vladimirescu. Aceste zone urmează să se completeze cu alte tronsoane legate de 

spaţii comerciale, o rabatare cu un grad  a acestei artere astfel încât să se poată realiza 

oriunde parcaje longitudinale pe oricare parte, să se îndulcească intersecţia aceasta şi 

să se reamenajeze cu parcaje zona din faţa băncii comerciale. Variantele au fost 

multiple aici. Până la urmă am ajuns la concluzia că aceste două proprietăţi să rămână 

nemodificate. Este vorba de cele două case de lângă CEC şi de partea cealaltă spre 

Sinagogă urmând ca modificarea şi restructurarea să conste în aceste patru puncte 

înalte cu spaţii comerciale care să aibă parcaje subterane." 

Coşeriu Sorin Nicolae: “Sigur chestiunea a fost aranjată şi în comisie. Eu totuşi 

vreau să întreb încă o dată. Ce regim de înălţime au clădirile din această zonă?” 



Călin Hedviga: “Da. Aici regimul de înălţime este P + M + 4. De ce? Pentru că 

în sensul de parcurgere ca şi cap de perspectivă trebuie să se perceapă de fapt P + 6. 

Iar gradual trecerea de la clădirea Elvila să se facă de la P + 6 apoi să scadă regimul 

de înălţime la P + 4, să confere deschidere spre obiectivul cultural. Tronsonul acesta 

de închidere a calcanului să fie la P + M + 8 pentru a fi în acelaşi spirit cu clădirile 

realizate deja.” 

Revine în sală doamna Pop Monica Liana.  

Coşeriu Sorin Nicolae: “De ce am întrebat? Pentru că sunt o serie de zone în 

care a prevedea clădiri foarte înalte este ca şi când am face un lucru care se va realiza 

peste mulţi ani în acest oraş. În condiţiile în care vom crea posibilitatea unor 

investitori să investească în nişte parcele de teren, în clădiri mai puţin înalte şi mai 

puţin scumpe cu siguranţă ceva nu se va întâmpla într-un timp scurt. Dacă vom merge 

pe clădiri din acestea megalomanice  care înseamnă  şi mulţi bani, cu sigiranţă peste 

15-20 de ani alţii vor veni şi vor modifica din nou acest PUZ ca să îl adapteze. Iar 

acolo în zona Tudor Vladimirescu?” 

Călin Hedviga: “P + 7-8.” 

Coşeriu Sorin Nicolae: “De ce P + 7-8?” 

Floare Haţegan: “Avem deja un investitor acolo.” 

Coşeriu Sorin Nicoale: “Da. Dar se încadrează cu partea de vis a vis?” 

Floare Haţegan: “Cu CEC-ul.” 

Coşeriu Sorin Nicolae: “Da.” 

Călin Hedviga: “Înălţarea tronsoanelor de aici este la acelaşi nivel cu al CEC-

ului care are înălţimea curentă mai mare decât a unei locuinţe.” 

Coşeriu Sorin Nicolae: “Şi în partea cealaltă spre Prefectură?” 

Călin Hedviga: “În partea spre Prefectură avem un obiectiv. Acesta de P + 2 şi 

regulamentul permite mansardarea tuturor construcţiilor existente.” 

Coşeriu Sorin Nicolae: “Nu mai mult.” 

Călin Hedviga: “Da.” 

Coşeriu Sorin Nicolae: “Deci P + 3 nu.” 

Călin Hedviga: “Nu. Etajarea o singură dată a construcţiilor existente.” 

Coşeriu Sorin Nicolae: “Dar de ce  pentru că Banca Agricolă cred că are P + 

5?” 

Călin Hedviga: “Acum din experienţa noastră, trecând peste regulamentul 

urbanistic pot să vă spun că dacă lângă o casă cu parter ar apărea un P + 5 +6 ar fi un 

conflict la nivel de relaţii de vecinătate.” 

Coşeriu Sorin Nicolae: “Dar cred că aici am putea fi un pic mai generoşi cu 

înălţimea. Nu mai mult de P + 4. S-ar încadra mai bine şi cu clădirile de vis a vis de 

Prefectură, Poliţie, Poştă şi cu Banca Agricolă şi cu continuarea pe care o faceţi spre 

BRD şi Electrica.” 

Călin Hedviga: “La propunerile pe care vreţi să le faceţi trebuie să aveţi în 

vedere HG 525 care zice că diferenţele de înălţime dintre două clădiri să nu 

depăşească mai mult de două nivele. Am putea supraetaja aşa cum am spus dar nu 

mai mult de încă un nivel. Pot să vă spun că intră în etapa de consultare a populaţiei.” 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Aş vrea să apreciez faptul că în sfârşit se face ceva 

pentru oraşul de jos prin acest plan urbanistic. Poate peste câţiva ani avem şi noi 

şansa să avem un centru civic aşa cum este bulevardul Transilvaniei plin cu verdeaţă 

şi cu construcţii cât de cât frumoase.” 

 Paul Voicu: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot cine este pentru avizare.” 



        “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru avizare.” 

 

 Art.2: Avizează Planul Urbanistic Zonal  “ALINIERE CONSTRUCTII LA 

STRADA THEODOR AMAN, ALBA IULIA, STR. TEODOR AMAN, solicitant 

LOCUITORII STRAZII TEODOR AMAN “ 

         Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum  şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.” 

Călin Hedviga: "Este PUZ aliniere construcţii pe Teodor Aman. Pe această 

stradă s-au făcut nişte investiţii din partea municipiului Alba-Iulia, investiţii care au 

adus de la sine reglementarea unui nou profil de stradă şi modificarea 

alineamentului." 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Aici comisia a dat favorabil dar văd că e nefavorabil.” 

Călin Hedviga: “Comisia dumneavoastră a dat aviz favorabil iar comisia de 

arhitecţi nefavorabil. Aici au existat două tipuri de avizare. De la urbanism favorabil 

şi de la arhitecţi nefavorabil. Eu le-am trecut pe amândouă.” 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Vreau să vă spun că pe această stradă chiar nu se mai 

poate face nimic  pentru că este construită şi apreciem munca doamnei Hedviga care 

a încercat să alinieze această stradă să arate cum trebuie. Pentru că aşa cum artă acum 

este jalnic.” 

Călin Hedviga: “Toate loturile sunt afectate de zona de protecţie faţă de cele 

două magistrale de gaz.” 

Paul Voicu: “Şi eu spun că este o muncă de peste două – trei luni de zile a 

colegilor de la urbanism. Au fost în teren cu colegii lor, au măsurat în teren distanţa, 

au ţinut cont  de distanţa de protecţie faţă de cele două magistrale şi am ajuns la un 

mod în care putem reglementa această stradă.” 

Coşeriu Sorin Nicolae: “Există contestaţii?” 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Nu.” 

Paul Voicu: “Acum acest proiect este la faza de avizare. Vine consultarea 

populaţiei şi apoi intrăm la aprobare. Comisia de urbanism a dat aviz favorabil. Cine 

este pentru avizare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

  

 Art.3: Avizează Planul Urbanistic Zonal  “INTRODUCERE IN 

INTRAVILAN PENTRU CONSTRUIRE  LOCUINŢE  UNIFAMILIALE, ALBA 

IULIA, PARTOS  –  STR. GH. MAGHERU, solicitant MUNTEAN GHEORGHE  “ ; 

  Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum  şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 



Călin Hedviga: "Introducere în intravilan pentru construire locuinţe 

unifamiliale în Partoş." 

Paul Voicu: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot avizarea acestui proiect.” 

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

 Art.4: Avizează Planul Urbanistic Zonal  “INTRODUCERE IN 

INTRAVILAN PENTRU CONSTRUIRE LOCUINŢE DE SERVICIU SI HALA 

INDUSTRIALA, ALEE DIN STR. AL.I.CUZA, solicitant SPATACEAN IOAN “;  

   Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum  şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect cu condiţia 

autorizării obiectivelor  pe persoană juridică iar pe partea cu amplasamentul halei 

industriale să se reglementeze din punct de vedere juridic  calea privată de acces de-a 

lungul digului.” 

Paul Voicu: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot cine este pentru avizarea 

acestui proiect cu condiţiile impuse.” 

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

 Art.5: Avizează Planul Urbanistic Zonal  “INTRODUCERE IN 

INTRAVILAN PENTRU CONSTRUIRE LOCUINŢA UNIFAMILIALA, ALBA 

IULIA, STR. VALEA ARGINTULUI, NR. 16 B, solicitant SOPORAN AUREL 

RADU “ ; 

          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier care Cimpoeş Cornel Pavel prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil cu condiţia prezentării la 

aprobare a studiului de impact  care reglementează zona de protecţie sanitară 

determinată de vecinătatea cu ferma zootehnică existentă”. 

Călin Hedviga: “Introducere în intravilan pentru construire locuinţă 

unifamilială pe strada Valea Argintului, lângă ferma zootehnică a lui Bogdan.” 

Pleşa Gabriel: “Discutam cu domnul Coşeriu că noi am hotărât odată să fim 

mai atenţi la introducerea în intravilan, la mărirea acestui perimetru. De ce? Şi s-a 

spus chiar de către dumneavoastră. Nu e uşor să tragi după aceea apă, canalizare, 

curent. Pentru că sunt zone în Alba-Iulia  care încă nu sunt dotate  din punct de 

vedere urbanistic. Şi repet încă o dată. Ar trebui să fim mai atenţi.” 

Paul Voicu: “Eu pot să vă spun ca şi viceprimar că dumneavoastră aţi dat un 

aviz  pentru un nou PUG.” 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Este prins în PUG-ul municipiului.” 

Paul Voicu: “Acesta respectă hotărârea dumneavoastră.” 



Bărdaş Horea Mihai: “Ar trebui specificat că e în noua zonă.” 

Paul Voicu: “Că se încadrează în limita aprobată. Doamna Hedviga să 

specificaţi că se încadrează în limita aprobată. Dacă nu sunt discuţii supun la vot 

avizarea acestui PUZ cu condiţiile impuse.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

  Art.6: Avizează Planul Urbanistic Zonal  “INTRODUCERE IN 

INTRAVILAN PENTRU CONSTRUIRE  ZONA DE AGREMENT, ALBA IULIA - 

BARABANT, ZONA FIZES, solicitant NEATA DORU “;  

           Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil proiectul cu condiţia 

obţinerii avizului acord administrator drum”. 

Călin Hedviga: “Introducere în intravilan pentru construire zonă de agrement. 

Este vorba de un teren aflat în afara şoselei de centură, spre limita intravilanului şi 

propune o bază pentru o pensiune, o zonă verde şi nişte parcaje.” 

Paul Voicu: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot avizarea acestui PUD cu 

condiţia impusă.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

 Art.7: Avizează Planul Urbanistic Zonal  “CONSTRUIRE  LOCUINŢE 

INDIVIDUALE, ALBA IULIA, STR. VASILE ALECSANDRI, NR.45, solicitant 

CHIRILA ADRIAN SI ROSU AGAFIA “; 

          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil cu condiţii proiectul”. 

Călin Hedviga: Construire locuinţe individuale  pe câteva terenuri aflate pe 

parcela de pe V. Alecsandri pentru a se realiza o cale de acces în vederea construirii 

de locuinţe pe rândul doi şi chiar trei. Pot să vă spun că aici au fost două variante. O 

variantă pe care se realizează  o stradă îngustă de 3,5 m pe una, două, trei parcele. Şi 

o variantă în care şi vecinătatea ar participa şi s-ar putea realiza o stradă privată  cu 

construire şi pe un front şi pe celălalt.” 

Cimpoeş Cornel Pavel: “S-a trecut la varianta aceasta cu drumul lărgit şi cu 

drumul de întoarcere la care să participe ambii proprietari. Adică varianta 2.” 

Paul Voicu: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot cine este pentru varianta 2 

cu condiţiile impuse.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 



 

 

     Art.8: Avizează Planul Urbanistic Zonal  “INTRODUCERE IN 

INTRAVILAN PENTRU CONSTRUIRE  LOCUINŢE INDIVIDUALE, ALBA 

IULIA – BARABANT, intre STR. HATEG si STR. RETEZAT, solicitant BADAU 

NICOLAE, FLORICIU DOREL, OPRISA NICOLAE, DREGHICU GHEORGHE, 

SIVOI LIVIA “; 

           Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa aprobării acestuia”. 

Paul Voicu: “Dacă nu  sunt discuţii supun la vot avizarea acestui PUZ.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

    

       Art.9: Avizează Planul Urbanistic Zonal  “INTRODUCERE IN 

INTRAVILAN PENTRU CONSTRUIRE  LOCUINŢE INDIVIDUALE SI 

PARCELARE, ALBA IULIA, OARDA DE SUS, PRELUNGIRE STRADA 

MOHORULUI, FN, solicitant DAIAN IOAN SI RUSU NICOLAE “; 

            Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi 

raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa aprobării acestuia”. 

Călin Hedviga: “Construire locuinţe individuale în Oarda de Sus.” 

Baco Mihai: “Acum patru cinci şedinţe am spus o vorbă şi văd că nu ne mai 

ţinem de ea în sensul că am început cartiere de locuinţe, am făcut cartiere, cartiere 

care niciodată nu vor fi sistematice. Tot facem locuinţe şi o să vedem case ici colea şi 

nu avem nici o sistematizare. Din păcate.” 

Călin Hedviga: “Avem o regulă pe baza unei hotărâri. Perimetrul intravilan o 

dată aprobat eu nu eliberez certificate decât în interiorul acestuia. Dacă 

dumneavoastră consideraţi am putea reanaliza acest perimetru.” 

Baco Mihai: “Chiar ar trebui reactualizat. Uitaţi-vă în zona Miceşti-Alba Iulia. 

Sunt case apoi teren viran  crescut mohor, iar case, iar teren. Acolo tot aprobăm şi pe 

deal.” 

Paul Voicu: “La prima şedinţă de comisie de urbanism împreună cu arhitecţii şi 

cu consilierii din comisie vom relua această discuţie.” 

Călin Hedviga: “Să ştiţi că eu răspund  pentru faptul că nu am promovat  decât 

în interiorul acestui perimetru.” 

Baco Mihai: “Dar nu vreau să răspundeţi. Dar mi se pare că iar construim 

haotic.” 



Paul Voicu: “La prima şedinţă vom discuta, domnul Baco. Dacă nu mai sunt 

discuţii supun la vot avizarea acestui PUZ.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.10: Avizează Planul Urbanistic Zonal  “INTRODUCERE IN 

INTRAVILAN PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTA INDIVIDUALA, ALBA 

IULIA – VII , STR. LUMINILOR, F.N. EXTRAVILAN, solicitant MARZA EMIL 

MIHAI SI DAN OANA MARIA “; 

           Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

Călin Hedviga: “Introducere în intravilan pentru construire locuinţă individuală 

pe strada Luminilor.” 

 Paul Voicu: “Dacă nu mai sunt şi alte intervenţii supun la vot aprobarea acestui 

proiect.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

Art.11: Avizează Planul Urbanistic Zonal “MODIFICARE REGLEMENTARI 

ZONA INDUSTRIALA, MUNICIPIUL ALBA IULIA, solicitant S.C. VIVA METAL 

S.R.L“; 

Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

Călin Hedviga: “Modificare reglementări zonă industrială în zona Ampoiului.” 

Paul Voicu: “Dacă nu sunt şi alte discuţii supun la vot avizarea acestui proiect.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru şi o abţinere Pleşa 

Gabriel.” 

 

  

     Art.12: Avizează  “REALIZAREA UNEI RETELE METROPOLITANE 

M.A.I. - RETEA  F.O., ALBA IULIA, solicitant SC BP OFFICE & SERVICE SRL 

REPREZENTANT AL SC ERICSSON TELECOMMUNICATION ROMANIA “; 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă proiectul precum şi raportul 

de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 



lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil cu condiţia realizării reţelei 

în varianta subterană.” 

Călin Hedviga: "Trebuie să completez ceva aici. Ca urmare a analizei făcute, o 

parte din traseul propus pe această reţea se cuplează cu proiectul de reparaţii străzi pe 

care noi le facem pe finanţările europene. Este vorba de străzile Iaşilor, Călăraşi, 

Petru Dobra, Traian, Doja. Pe acestea colegii mei de la investiţii au emis nişte condiţii 

în care să se poată realiza această fibră  optică. De asemenea pot să vă spun că un 

reprezentant al solicitantului este aici şi vrea să argumenteze o parte din investiţia pe 

care o solicită." 

Danielescu Mihai: “Bună ziua domnul preşedinte, domnilor şi doamnelor 

consilieri. Sunt reprezentantul ministerului şi al firmei Ericson. Rugămintea celor de 

la minister ca urmare a avizului din comisie este următoarea: în ciuda faptului că 

acest proiect şi respectiv bugetul a fost aprobat în urma unui studiu de fezabilitate. Şi 

după cum ştiţi nu putem arunca nişte bani fără un studiu de fezabilitate care s-a făcut 

acum patru ani. Acum patru ani nu se punea condiţia că nu putem instala pe stâlpi. 

Din cauza constrângerii bugetare venim acum cu rugămintea ca pe anumite porţiuni, 

şi nu discutăm de bulevardul principal unde sunt de acord că trebuie găsită o formă să 

îngropăm, să ne lăsaţi ca extremele respectiv porţiunea la unele locaţii să o putem 

face pe stâlpi. Este o constrângere bugetară. Ştiţi şi dumneavoastră că nu sunt bani. 

Sunt două constrângeri. Pe de o parte intrarea în Shenghen şi cealaltă financiară unde 

este prevăzut că totul  se face aerian. Dacă trebuie făcut subteran  costurile sunt mult 

mai mari. Şi nu este vorba de 5%. Este undeva la 40% cost. Deci rugămintea noastră 

spre Consiliul local este ca pe anumite segmente unde într-adevăr nu afectează ochiul 

să se poată face aerian. Aceasta este rugămintea celor de la minister. Eu sunt de acord 

că multora nu le place să vadă firele pe stâlpi dar înainte de a da avizul acesta 

favorabil îngropării gândiţi logic şi practic. Genul acesta de probleme le-am 

întâmpinat şi în Bucureşti. Nu putem să avem cinci operatori care vin să sape pe un 

trotuar. O să aveţi patru şanţuri şi nu o să ştiţi cum arată şi ce e dedesubt. Trebuie 

gândit un pic logic.” 

Paul Voicu: “Numai o secundă. Apreciem ceea ce ne sfătuiţi dar rugămintea 

mea este să reveniţi la problema dumneavoastră.” 

Danielescu Mihai: “Problema noastră e dacă puteţi să acceptaţi pe anumite 

segmente pe care le putem stabili cu doamna arhitect să le facem aerian.” 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Aş vre să vă întreb pe a cui stâlpi veţi amplasa fibra?” 

Danielescu Mihai: “Pe stâlpii Electrica.” 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Bine. Şi aceşti stâlpi sunt pe domeniul public. Şi 

Electrica vă va cere bani dacă vreţi să amplasaţi pe ei. Deci noi, Consiliul local nu 

beneficiem de venituri din treaba aceasta pentru că le iau alţii. Noi susţinem varianta 

să amplasaţi subteran.” 

Maier Eugen: “Eu vreau să întreb cine stabileşte unde va fi aerian.” 

Haţegan Floare: “Dumneavoastră.” 

Maier Eugen: “Cum? Avem noi o schiţă sau un plan? Nu avem nimic.” 

Moldovan Silvia: “Nu am ştiut că se va discuta acum acest subiect dar sunt în 

cunoştinţă de cauză cu ceea ce se propune aici. Pentru că acest studiu a fost în 

Primărie pentru un aviz prealabil ca şi administrator de drum. Ştiţi foarte bine că 

pentru proiectele pe care am construit mai recent am încercat să dispunem pe cât 



posibil îngroparea subteran  şi am spus operatorilor să facă acelaşi lucru în 

colaborarea cu noi. Proiectul pe care dumnealor îl propun se dezvoltă tocmai pe 

arterele majore din oraş. Noi, în special pe Alexandru Ioan Cuza, pe DN 1 şi zona 

către Miceşti, pe DN 74, toate cablurile indiferent că sunt ale Electrica  sau ale altor 

operatori sau conducte  vor fi băgate îngropat. Nu se face nici o excepţie faţă de alţi 

operatori.” 

Marius Rotar: “Decât dacă Consiliul local hotărăşte.” 

Moldovan Silvia: “Sigur. Dar hotărăşte în baza proiectelor stabilite.” 

Marius Rotar: “Şi în baza deciziilor Consiliului local.” 

Moldovan Silvia: “Da. Aceste condiţii prealabile le-am dat pentru că în 

măsurile în care dânşii  le dezvoltă pe faza de autorizare să-şi includă costurile 

corecte  pe care noi le vom urmări în limitele legale.” 

Paul Voicu: “Alte discuţii?” 

Baco Mihai: “Am înţeles că sunteţi şi reprezentantul MAI şi al firmei Ericson. 

Acum patru ani când aţi făcut proiectul, având deschiderea care o aveţi ca firmă 

Ericson, de ce nu aţi făcut de atunci proiectul în varianta îngropată? Acum veniţi să 

ne băgaţi cuţitul în spate cu Shenghen. Dacă nu aprobăm noi acum chestiunea pe care 

ne-aţi propus-o nu intraţi în Shenghen? Atunci Consiliul local Alba-Iulia va plăti un 

tribut pentru faptul că nu aţi intrat în Shenghen. Partea proastă e că în Alba-Iulia 

zboară firele peste tot. Şi propunerea pe care o fac în faţa Consiliului local, doamna 

Moldovan este: unde avem pe stâlpi nu o să îi punem pe dânşii să facă acum gropile  

şi unde avem subteran să facă pe subteran. Să vedem dacă într-adevăr pe aceste 

locaţii pe care vor să pună dânşii  avem subteran.” 

Moldovan Silvia: “Cred că se dă pe zone. În ce condiţii, pe zone şi pe 

perimetre.” 

Baco Mihai: “Dacă aveţi deja zonele stabilite atunci e foarte uşor.” 

Puican Ioan: “Mergem pe ceea ce aţi dat dumneavoastră.” 

Moldovan Silvia: “Vă dau un exemplu. Străzile din oraşul de jos, Munteniei, 

Plevnei tocmai pe unde lucrăm.” 

Baco Mihai: “Dar avem pe unde este subteran?” 

Moldovan Silvia: “Dânsul a făcut referire la zonele de subteran unde este vorba 

de artere majore. Şi spuneam că pe Al. I. Cuza toate reţelele electrice se vor îngropa. 

Nu o să pot să spun acum haideţi că e aerian. Dar în doi ani de zile când se vor 

dezvolta zonele noastre toate se vor îngropa. Dacă şi a dânşilor trebuie să fie tot 

îngropate.” 

Coşeriu Sorin Nicolae: “Două propoziţii vreau să spun. O avertizare şi o 

întrebare. Avertizarea este să avem grijă pentru că se va crea un precedent dacă facem 

o anumită concesie. Şi întrebarea este legată oarecum de ultimele intervenţii. Nu 

putem, în condiţiile în care o reanalizare a situaţiei va împinge către aşa ceva, să 

eliberăm.  Şi sigur depinde şi de dânşii să îşi asume o asemenea chestiune, o aprobare  

că atâta timp cât pe anumite zone există  reţele aeriene să aibă şi dânşii  dar cu 

condiţia când acele reţele dispar să se conformeze şi dânşii. Desigur chestiunea 

aceasta este puţin mai delicată.” 

Marius Rotar: “Eu solicit colegilor să fim perseverenţi. Am pornit pe ideea de a 

nu aproba în continuare aerian, să nu aprobăm indiferent cine vine. Să îşi refacă 

bugetul şi studiul de fezabilitate. Dacă aprobăm cum spune domnul Coşeriu cu 

refacere când luăm stâlpii jos, vor veni cu intervenţii de la nu ştiu ce minister şi ne 

vor spune să stăm două luni. Şi două luni se fac doi ani. Eu vă propun să nu aprobăm 



decât în varianta subterană.” 

Hondola Liviu: “În urmă cu 2-3 şedinţe am avut tot aşa o solicitare din partea 

EON GAZ. Atunci ne-am opus vehement. Nu am fost de acord cu varianta aeriană. 

Am spus subteran. Dacă facem acum compromis şi la ceilalţi le dăm acceptul  şi la 

EON GAZ nu, o să fie o discuţie negativă între noi şi cei de la gaz. În plus noi trebuie 

să ne gândim la viitor şi nu la ce a fost acum patru ani. Dacă tot vrem să intrăm în 

Shenghen să intrăm cu varianta subterană.” 

Paul Voicu: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot cine este pentru aprobarea 

acestui proiect aşa cum a fost prezentat adică cu varianta subterană.” 

        “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru avizare.” 

 
  

      Art.13: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE CLINICA 

UROLOGIE - ASISTENTA SPITALICEASCA PE TERMEN SCURT, AL. I. CUZA, 

FN, solicitant SC KIO ENERGI SA ALBA “;  

           Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum  şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre cu 

condiţia obţinerii acord administrator drum la faza de autorizare.” 

Baco Mihai: “Ce televiziune se va face în această clinică de urologie? Chiar 

înnebunesc când văd că dăm aprobare pentru anumite clădiri şi iasă cu totul altceva. 

Am mai dat aprobare pentru Unirea pres să îşi facă  o clădire pentru vânzarea de cărţi 

şi ziare. Unirea Pres a renunţat la acea clădire şi avem o cârciumă acolo. Chiar ne 

batem joc de oraş.” 

Coşeriu Sorin Nicolae: “Este foarte bine ceea ce spuneţi. Noi aprobăm o 

destinaţie iar compartimentele din Primărie să urmărească respectarea ei.” 

Marius Rotar: “Eu sunt pentru a construi această clinică deşi îi dau dreptate 

domnului Baco. Dacă există o certitudine în faptul că se va construi haideţi să îi dăm 

drumul. Uitaţi-vă la  Târgu Mureş. Este un oraş mic care a devenit centrul ţării în mai 

multe domenii medicale.” 

Paul Voicu: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui proiect cu 

condiţiile impuse.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

  

 Art.14: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “MODIFICAREA LIMITEI 

LATERALE A CONSTRUCTIEI STABILITE PRIN PUZ APROBAT CU 

HCL.143/2010, ALBA IULIA - MICESTI, STR. LUPSA, FN, solicitant OPREAN 

IOAN STEFAN, PETRASCU RARES ALEXANDRU “;  

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum  şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 



Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Paul Voicu: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui proiect.” 

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 17 voturi pentru.” 

 

  

 Art.15: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE LOCUINTA 

UNIFAMILIALA, B-DUL FERDINAND I, NR. 47, solicitant MOGA MARIUS 

LAURENTIU “; 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum  şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat nefavorabil acest proiect de hotărâre 

şi  avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Călin Hedviga: “În oraşul de jos, cu acces din strada Ferdinand, solicitantul 

Moga doreşte amplasarea unei construcţii eco. E o construcţie tridimensională.” 

Pual Voicu: “E un proiect futurist, de viitor.” 

Marius Rotar: “Apreciez această construcţie prin prisma băiatului solicitantului 

care ştiţi că e marele compozitor al României Marius Moga. Şi în aceste condiţii 

solicit să îi aprobăm pentru că stilul futurist  arhitectural cu siguranţă este luat din 

muzică.” 

Baco Mihai: “Lăsaţi să îl  vedem.” 

Paul Voicu: “Avizul comisiei?” 

Călin Hedviga: “Comisia de urbanism a spus că această volumetrie nu se 

încadrează în structura urbană care defineşte oraşul de jos.” 

Paul Voicu: “De aceea am rugat să vă prezinte avizul.” 

Coşeriu Sorin Nicolae: “Vreau să vă spun că acest imobil este undeva în planul 

doi. Este cum aş zice la noi în fundul grădinii şi nu cred că afectează zona 

bulevardului.” 

Paul Voicu: “Acelaşi lucru am vrut să îl spun şi eu. Toate casele au un 

alineament. Şi această casă are un spaţiu verde în faţă şi nu afectează. Este retrasă în 

spate.” 

Marius Rotar: “Peste ani de zile această casă va deveni casă memorială.” 

Paul Voicu: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot cine este pentru aprobrea 

acestui proiect.” 

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 
 

       Art.16: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE LOCUINTE 

INDIVIDUALE INSIRUITE, STR.SALCAMILOR, SC NIK BAU SRL “; 

           Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier care Cimpoeş Cornel Pavel prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 



monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa aprobării acestuia”. 

Paul Voicu: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui PUD.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

     Art.17: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE SPATIU 

COMERCIAL, ALBA IULIA, STR. CALEA MOTILOR, solicitant SC ALBA IULIA 

COMMERCIAL GALLERY SRL “;  

          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

Călin Hedviga: “Lângă Kaufland se propune un complex de spaţii comerciale 

cu parter şi o parte din construcţie care se alinează cu Kauflandul P + 1.” 

Bărdaş Horea Mihai: “Are parcări?” 

Călin Hedviga: “Da.” 

Paul Voicu: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui PUD.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.18: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE LOCUINTA 

DE SERVICIU, ALBA – IULIA, STR. GHEORGHE SINCAI, NR. 2, solicitant S.C. 

FAYR PLAY IMPEX S.R.L. “; 

           Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa aprobării acestuia”. 

Călin Hedviga: “În zona străzii Muncii unde este fabrica de confecţii, lângă 

Alsting se propune o locuinţă de serviciu. Aşa arată locuinţa. Lângă fosta fabrică de 

pâine.” 

Paul Voicu: “Între Alsting şi fosta fabrică de pâine, în zona verde privată 

patronii propun o casă.” 

Paul Voicu: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui PUD.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

     Art.19: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “MODIFICARE TRASEU 

STRADA ORIZONT 22 DIN CADRU PUZ CIGAS, ALBA IULIA – MICESTI, 

CARTIER ORIZONT, solicitant CREVEAN MIRCEA ILIE “; 

          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 



 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa aprobării acestuia”. 

Călin Hedviga: “Se solicită modificarea unui traseu de stradă aprobat în PUZ 

zona Cigaş.” 

Paul Voicu: “Vă spun eu despre ce este vorba. Din cauza unor probleme de 

parcelări şi proprietari care sunt doi. Dacă nu  sunt discuţii supun la vot aprobarea 

acestui PUD.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

      Art.20: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “REPOZITIONARE DRUM 

STRADA RECAS – PARCELARE IN VEDEREA CONSTITUIRII DRUMULUI, 

ALBA IULIA, STR. SILVEN, FN, solicitant ANCA IOAN SI CRISAN ELENA “;  

           Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa aprobării acestuia”. 

Călin Hedviga: “Este o situaţie similară în PUZ Alba Iulia-Miceşti. Această 

stradă a afectat două proprietăţi. Şi proprietatea Draşoveanu şi proprietatea Anca. 

Draşoveanu nu permitea rezolvarea situaţiei juridice. Deci bloca realizarea acestor căi 

de comunicaţie. Ca urmare Anca solicită translatarea străzii numai pe proprietatea 

dumnealui.” 

Paul Voicu: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui PUD.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

      Art.21: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu  “MODERNIZARE PT 13, 

CETATEA ALBA CAROLINA - RAVELINUL SF. CAPISTRANO, solicitant 

ELECTRICA – SDEE ALBA “; 

           Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

Călin Hedviga: “Este vorba de postul de transformare nr. 13 care este o 

construcţie mare, lângă terenurile de tenis din şanţurile de nord. Acestea vor fi 

amplasate retras.” 

 Paul Voicu: “Dacă nu mai sunt şi alte intervenţii supun la vot aprobarea acestui 

proiect.” 



 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

Art.23: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “REPOZITIONARE STRAZI 

ROICA, VLADEASA SI BUZIAS DIN PUZ EXTINDERE PERIMETRU 

INTRAVILAN, ALBA IULIA-MICESTI, solicitant PRIMARIA ALBA IULIA “; 

Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

Călin Hedviga: “Este o repoziţionare de străzi pe aceleaşi motive juridice.” 

Paul Voicu: “Dacă nu mai sunt şi alte discuţii supun la vot aprobarea acestui 

proiect.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

          Art.24: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “AMPLASARE BUSTURI 

PARC CENTRU, ALBA IULIA, ALEEA SCRIITORILOR, solicitant PRIMARIA 

ALBA IULIA “; 

         Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil cu condiţia alinierii 

busturilor cu cele de pe aleea scriitorilor”. 

Călin Hedviga: “Aici am propus patru busturi.” 

Paul Voicu: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui proiect cu 

condiţia impusă.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

    Art.25: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “AMPLASARE PANOURI 

DECORATIVE CU CARACTER TEMPORAR ZONA CENTRU CIVIC, ALBA 

IULIA, STR. ARDEALULUI, solicitant PRIMARIA ALBA IULIA “;  

           Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

 Călin Hedviga: “Aici am propus două variante. O variantă în care terenul lui 

Călin Ciobanu este îmbrăcat în formă de “L” şi o variantă în care renunţăm la partea 



aceasta. Propunerea de acum este cu caracter temporar. La sugestia profesorilor şi a 

celor care au fost azi la manifestaţii, pentru că tablourile acestea au fost foarte frumos 

făcute de copii am putea să le autorizăm pe o perioadă determinată dacă 

dumneavoastră consideraţi de cuviinţă propunerea.” 

           Bărdaş Horea Mihai: “Care este propunerea dumneavoastră?” 

 Călin Hedviga: “Propunerea aceasta a fost a noastră şi motivaţia a fost modul 

în care se observă când venim dinspre gară.” 

 Paul Voicu: “Dacă nu sunt  discuţii supun la vot aprobarea acestui proiect cu 

varianta 1.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

  Art.26: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “DEZVOLTARE SI 

REABILITARE BAZA SPORTIVA FAIR PLAY CLUB, ALBA IULIA, B-DUL 1 

DECEMBRIE 1918, NR. 21B solicitant SC FAIR PLAY CLUB SRL “;  

         Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat nefavorabil acest proiect de hotărâre 

şi avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

 Călin Hedviga: “Există un teren de fotbal lângă Liceul HCC. Se propune 

acoperirea acestuia iar pentru vestiarele din spate se propune supraetajarea lor.” 

 Paul Voicu: “Dacă îmi permiteţi. Eu am spus şi în comisie. Majoritatea 

terenurilor făcute chiar de către Primărie precum şi cel din curtea de la Şcoala Nr. 7, 

sunt soluţii foarte simple şi uşoare de acoperit. Sunt plase moderne. Nu plasă ci 

sfoară. Acel acoperiş nu îl doreşte nimeni decât ca să nu zboare mingea. Eu nu sunt 

de acord. Dacă dumneavoastră sunteţi de acord vă rog să vă spuneţi părerea.” 

 Baco Mihai: “Arătaţi-ne poza.” 

 Coşeriu Sorin Nicolae: “Arhitecţii cum au votat, doamna Hedviga?” 

 Călin Hedviga: “Acum am văzut că am greşit pentru că au votat cu aviz 

nefavorabil.” 

 Bărdaş Horea Mihai: “Aviz favorabil.” 

 Călin Hedviga: “Dar am greşit acolo.” 

 Coşeriu Sorin Nicolae: “E vorba totuşi de conotaţii istorice acolo. Eu personal 

tind să cred că încadrarea şi modul de realizare şi cum va arăta trebuie să îl judece 

cineva  care are capacitate estetică. Cred că s-ar putea să iasă ceva urât acolo.” 

 Paul Voicu: “Vă propun să îl amânăm.” 

 Bărdaş Horea Mihai: “Din câte am citit eu aici baza sportivă o discutăm acum. 

Aş fi vrut să discutăm şi gardul ăla mare de sus. Acel gard nu îl discută nimeni. L-a 

instalat direct. Nu ştiu ce avize a primit. Dar mă rog. Dacă este terenul cuiva care este 

nu ştiu cine în Alba-Iulia s-a aprobat. Eu propun să îl amânăm şi domnii arhitecţi  să 

vină cu o soluţie. Să vedem dacă este corect, dacă afectează clădirea Liceului HCC? 

Pentru că omul acesta vrea să investească 200000 de euro acolo. Gândiţi-vă foarte 

bine pentru că el accesează nişte fonduri acolo. Dacă ajung la o condiţie arhitecţii din 

comisia de urbanism eu vă propun să amânăm şi să vină cu altă soluţie. Şi cu gardul 

acela de acolo. Uitaţi ce frumos e. De el nu ne legăm. De ce e frumos ne legăm. Dar 

de arătarea aceea urâtă de acolo nu se leagă nimeni. Şi e de ani de zile acolo. Nu ştiu 

cine le-a aprobat că noi nu le-am aprobat. Nu am văzut vreun inspector în construcţii 



să vină să facă un raport către dumneavoastră sau către noi şi să spună: domnule 

acesta a fost construit ilegal! Se construiesc case, se construiesc clădiri imense şi noi 

nu ştim. Numai să aprobăm! Nu mi se pare corect. Cine răspunde de zona aceasta ar 

trebui să îi tăiaţi 25% din salar. Fără milă.” 

 Paul Voicu: “Exact ce spunea şi domnul Bărdaş. Vreau să spun că nu arhitecţii 

ci arhitectul care a venit şi cu beneficiarul să se pună de acord şi să ne prezinte un 

proiect integrat pentru zona aceasta.” 

 Bărdaş Horea Mihai: “Şi să ni-l prezinte în şedinţă.” 

Paul Voicu: “Dacă nu mai sunt  discuţii supun la vot amânarea acestui proiect.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru amânare.” 

 

   Art.27: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu  “MODIFICARE STRADA 26-

IV DIN PUZ EXTINDERE PERIMETRU INTRAVILAN ALBA IULIA – MICESTI, 

STR. BAYONNE, FN, solicitant ROMCEA IOAN “;  

      Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

 Călin Hedviga: “Este tot o recondiţionare de stradă. S-a făcut şi donaţia.” 

           Cimpoeş Cornel Pavel: “Varianta 2.” 

Paul Voicu: “Dacă nu sunt  discuţii supun la vot cine este pentru varianta 2.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

     Art.28: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE HALE DE PRODUCTIE, STR. AL. I. CUZA , NR.33, 

solicitant SC IPEC SA “; 

     Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

 Călin Hedviga: “Aţi aprobat o hală industrială pentru Ipec. Acest document 

vine să solicite introducerea în intravilan  a unei părţi din terenul aflat în amenajare.” 

           Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia  a dat favorabil dar eu aş vrea să punctez 

faptul că noi tot aprobăm pentru Ipec tot felul de planuri urbanistice dar din păcate nu 

se întâmplă nimic. I-am aprobat un depozit în spate pentru materialele pe care le 

aduce. Sunt depozitate pe tot drumul. Se vede ca un maldăr de gunoi. I se aprobă şi 

acest PUZ pe mai departe dar nu se întâmplă nimic acolo. Chiar arată foarte urât zona 

de la Ipec. Eu nu ştiu ce se întâmplă acolo.” 

 Pleşa Gabriel: “Sigur că dacă există menţiuni faţă de ceea ce se întâmplă acolo 



la intrare în oraş există inspectori de specialitate. Se poate sesiza şi se poate spune 

proiectantului să aranjeze zona. Dar nu cred că are nimic de a face cu planul.” 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Domnul Pleşa! I-am aprobat înainte un depozit acolo 

în spate.” 

 Pleşa Gabriel: “Vreau să vă spun următorul lucru. Tocmai aceasta este ideea. 

Pentru a aranja ce este acolo s-a propus acest PUZ.” 

Paul Voicu: “Dacă nu sunt  discuţii supun la vot cine este pentru aprobare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru şi 2 abţineri Cimpoeş 

Cornel Pavel, Cornea Vasile.” 

 

 

      Art.29: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE LOCUINTE SI 

REALIZARE ACCES, STR.PETRU DOBRA, solicitant LETERNA DOINA “; 

      Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil cu condiţii acest proiect de 

hotărâre”. 

 Călin Hedviga: “Construire locuinţe şi realizare acces pe strada Petru Dobra. 

Documentul este la aprobare. A fost la avizat anterior. Între timp a trecut prin 

procedura de consultare a populaţiei.” 

Paul Voicu: “Dacă nu sunt  discuţii supun la vot cine este pentru aprobare cu 

condiţia impusă.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

   Art.30: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE LOCUINTE 

INDIVIDUALE, STR.IZVORULUI, solicitant KIRALY IOANA ERIKA “; 

          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

 Călin Hedviga: “Construire locuinţe individuale pe strada Izvorului.” 

Paul Voicu: “Dacă nu sunt  discuţii supun la vot cine este pentru aprobare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

       Art.31: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN 

INTRAVILAN PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE SI 

REALIZARE DRUM DE ACCES, ALBA IULIA – BARABANT, STR. 

TURNATORIEI, FN, solicitant CIUCA GEORGE PAUL, PUICAN STEFAN SI 



SOTIA “;  

      Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil proiectul cu condiţia 

lărgirii drumului la 8 metrii”. 

 Călin Hedviga: “Introducere în intravilan şi construire locuinţe individuale. 

Suntem la faza de aprobare, după consultarea populaţiei.” 

Paul Voicu: “Dacă nu sunt  discuţii supun la vot cine este pentru aprobare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

   Art.32: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “SCHIMBARE REGIM DE 

INALTIME DIN D+P+3E IN D+P+3E+M LA BLOC A4, ALBA IULIA, solicitant 

S.C. ALPHA IMOBILIARE SRL ALBA IULIA “; 

      Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Călin Hedviga: “Suntem tot la faza de aprobare. Este schimbarea regimului de 

înălţime prin mansardare. Consultarea populaţiei a fost făcută. Nu au fost reclamaţii.” 

Paul Voicu: “Dacă nu sunt  discuţii supun la vot cine este pentru aprobare.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru şi o abţinere Baco 

Mihai.” 

 

 

 Art. 33  Indreaptă eroare materială din dispozitia articolului nr. 10 al HCL 

nr. 195/27 mai 2008, in sensul că in loc de aprobă Planul Urbanistic de Detaliu 

“CONSTRUIRE LOCUINTE UNIFAMILIALE in ALBA IULIA – MICESTI” se va 

citi aprobă Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE LOCUINTE UNIFAMILIALE 

in ALBA IULIA – MICESTI”,  solicitant CĂLIN VIRGIL, POTOPEA M., DĂIAN 

I., AITAI M., CUCUI C., PANDURU G., conform planului de situatie anexat.  

 Paul Voicu: “Am spus la începutul şedinţei şi o mai spun încă o dată. În 2008, 

în şedinţa de Consiliu local beneficiarul a depus o documentaţie de PUZ, aviz în 

comisie pentru PUZ iar la editarea HCL s-a scris PUD în loc de PUZ. Colegele de la 

redactare să confirme sau să infirme ceea ce am spus.” 

 Călin Hedviga: “La intrarea în Miceşti, pe o parcelă cu acces din strada apuseni 

s-a făcut această propunere.” 

 Paul Voicu: “Supun la vot cine este de acord cu modificarea propusă.” 

 “Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru.” 

 



 Art. 34 Modifică HCL NR. 93/27martie 2006, art. 21, cu privire la Planul 

Urbanistic de Detaliu “AMPLASARE PANOURI PUBLICITARE in ALBA IULIA”, 

numai pentru pozitia 6, ALBA IULIA, ZONA CENTRULUI CIVIC, STR. 

ARDEALULUI”, conform planului de situatie anexat.  

  Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul. 

 Paul Voicu: “Supun la vot cine este de acord cu modificarea propusă.” 

 “Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru.” 

         “Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru.” 

 

         S-a adoptat Hotărârea nr. 306/2010. 

 
  

11. Aprobă documentaţia tehnico-economică, faza Studiu de fezabilitate, pentru 

obiectivul: „Extindere reţea canalizare str. Ion Andreescu, municipiul Alba 

Iulia”. 

Se dă cuvântul d-nei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot  proiectul 

de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 308/2010 

 

12. Aprobă donaţia făcută către Consiliul local al municipiului Alba Iulia a unui 

imobil (drum) situat în Alba Iulia – Miceşti, zona Şesuri. 

 Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Bărdaş Horea Mihai care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură. 

Bărdaş Horea Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot  proiectul 

de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 309/2010 

 

  

13. Însuşeşte documentaţia tehnică de parcelare a unui imobil (teren) situat în 

municipiul Alba Iulia, Bd. Revoluţiei, lângă blocul B4.  

         Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 



raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Bărdaş Horea Mihai care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură. 

Bărdaş Horea Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Aurica Groza: “Însuşire documentaţie de parcelare pe bd. Revoluţiei.” 

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot cine este 

pentru însuşire."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru însuşire şi o abţinere 

Oneţiu Cornelia Maria." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 310/2010 

 

 

 14. Proiect de hotărâre privind documentaţia tehnică întocmită conform HGR nr. 

834/1991 de către SC ROMARM SA – Filiala SC CUGIR SA. 

 Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Bărdaş Horea Mihai care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură. 

Bărdaş Horea Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot cine este 

pentru neînsuşire."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru neînsuşire." 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 311/2010 

 

 15. Expertiză tehnică efectuată în dosar nr. 3793/176/2009 aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia  

          Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Bărdaş Horea Mihai care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură. 

Bărdaş Horea Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot cine este 

pentru însuşire."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru însuşire." 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 312/2010 

 

16. Expertiză tehnică efectuată în dosar nr. 9468/176/2009 aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia. 

 Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum 



şi raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Bărdaş Horea Mihai care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură. 

Bărdaş Horea Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot cine este 

pentru însuşire."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru însuşire." 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 313/2010 

 

 

  

          17. Expertiză tehnică efectuată în dosar nr. 9037/176/2010 aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia. 

          Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Bărdaş Horea Mihai care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură. 

Bărdaş Horea Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot cine este 

pentru însuşire."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru însuşire." 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 314/2010 

 

  

            18. Aprobă proiectul “Măsuri integrate de ocupare în CARTIERE" - ID 75441  

şi cheltuielile aferente acestuia, din cadrul Fondului Social European, Programul 

Operaţional Sectorial pentru Dezvoltarea Resurselor Umane  2007 – 2013, Axa 

Prioritară 5 Promovarea măsurilor active de ocupare, DMI 5.1. Dezvoltarea şi 

implementarea măsurilor active de ocupare. 

         Se dă cuvântul d-nei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Rotar Marius care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ 

 Rotar Marius: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot   aprobarea 

acestui proiect."  

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 315/2010 

 



        19. Aprobă modificarea HCL nr. 333/2009 privind participarea Municipiului 

Alba Iulia la Programul Operaţional Sectorial Creşterea Competitivităţii Economice, 

Axa 3, Domeniul Major de Intervenţie 3.2., Operaţiunea 1 – Susţinerea 

implementării de soluţii de e-guvernare şi asigurarea conexiunii la broadband, acolo 

unde este necesar, cu proiectul „Implementarea modelului de management al relaţiei  

cu cetăţenii (CRM) în administraţia publică locală prin servicii electronice 

moderne”. 

          Se dă cuvântul d-nei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Rotar Marius care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ 

 Rotar Marius: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot   aprobarea 

acestui proiect."  

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 316/2010 

 

 

  

  20. Aprobă alocarea unor sume de bani pentru activităţi culturale. 

Se dă cuvântul doamnei Luminiţa Fara care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de specialitate a Consiliului local pentru activităţi ştiinţifice, 

învăţământ, cultură, sănătate, protecţia socială, culte, sport, agrement, turism şi 

protecţia copilului. 

 Popa Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

 Paul Voicu: “Discuţii?” 

 Hondola Liviu: “Dacă îmi permiteţi. Într-adevăr este o zi de care trebuie să se 

bucure toţi românii şi trebuie să fie cât mai frumoasă această zi. Dar sunt foarte 

curios şi rămân surprins că nu a fost solicitare din partea unor sponsori să participe 

aici cu fonduri aşa cum am făcut la Zilele oraşului şi ne-am descurcat foarte bine. 

Acum suntem foarte darnici şi scoatem repede de la buget suma şi o punem la bătaie. 

Eu sunt convins că sunt firme care sunt dornice să participe. Sunt firme care lucrează 

cu contract pe plan local şi dacă se solicitau eu cred că veneau şi sponsorizau. Nu 

cred că e târziu şi acum.” 

 Paul Voicu: “Şi cine v-a informat că nu s-au solicitat sponsori? Cine v-a spus?” 

 Hondola Liviu: “Scrie în proiect.” 

 Paul Voicu: “Îmi pare rău. Ca în fiecare an, şi eu sunt la al treilea mandat, de 

zilele oraşului şi de 1 Decembrie, oricum legea financiar contabilă din domeniul 

public spune că toate sponsorizările pe care le primim tot aici intră în acest miliard. 

Deci indiferent că primim 300-400 de milioane sponsorizare intră în acest miliard. De 

la bugetul local vom pune numai diferenţa.” 

 Hondola Liviu: “Să menţionăm în acest proiect.” 



 Paul Voicu: “Dacă nu este menţionat, dumneavoastră care sunteţi foarte vechi 

ar trebui să ştiţi acest lucru. Pentru că altfel nici nu le putem face tehnico-financiar.” 

 Hondola Liviu: “În proiect atât scrie: alocarea unor sume de bani din bugetul 

local.” 

 Paul Voicu: “Banii pe care îi vom primi şi deja am semnat foarte multe 

contracte de sponsorizare intră în acest miliard.” 

 Pleşa Gabriel: “Ştiam şi probabil dumneavoastră ştiaţi ce cheltuieli implică din 

partea Primăriei organizarea Zilei Naţionale. Am făcut acum o săptămână o şedinţă 

extraordinară. Nu înţeleg de ce trebuie aprobată de urgenţă suma aceasta. Putea fi 

discutată acum o săptămână. Aşa era mult mai corect. Şi ştia toată lumea.” 

 Paul Voicu: “În hotărârea de guvern cu banii care s-au primit de la Prefectură 

sunt sumele de bani alocate acolo.” 

 Hondola Liviu: “Aici sunt 400.” 

 Paul Voicu: “Noi avem şi cu Consiliul Judeţean. Aşa cum v-am prezentat în 

acest proiect,  noi susţinem doar activitatea pentru Congresul Spiritualităţii. Partea 

aceea o avem noi Primăria, cu pavazare, reţele, steaguri, cazări pentru oraşe înfrăţite, 

delegaţii care vin. Sunt lucruri minore. Cei mai mulţi bani pe care i-am solicitat în 

acest proiect sunt 65000 ron pentru Congresul Spiritualităţii. Alţi bani sunt foarte 

puţini. Eu nu văd care e marea problemă. V-am mai spus că în aceşti bani intră şi 

banii din sponsorizări.” 

 Hondola Liviu: “Vreau să vă răspund. Aţi spus sume mici. La salubrizare cu 

amplasare wc-uri ecologice sunt 30000 lei. Noi Primăria cu această firmă are un 

contract. Eu cred că dacă i se solicita acestei firme şi spuneam, domnule, participi cu 

sponsorizare şi nu cu bani era ok.” 

 Paul Voicu: “Vreau să mai precizez ceva vis a vis de tot proiectul. Aceste sume 

vor fi până la. La fel şi la Congresul Spiritualităţii tot aşa e. Oricum din serviciul de 

contabilitate vom deconta numai cheltuielile care se pot plăti de transport, cazare, 

masă şi alte cheltuieli. Deci noi vă solicităm ca de fiecare dată când există 

evenimente în oraş până la. La fel a fost şi la zilele oraşului. La fel şi aici.” 

 Pleşa Gabriel: “Fără nici o supărare. Dar nu aş vrea să se deconteze din bugetul 

local şi acel drapel cu alte culori decât culorile naţionale. Vă rog să consemnaţi în 

procesul verbal. Pentru că trebuie plătită firma care l-a făcut.” 

 Paul Voicu: “Vă rog să consemnaţi în procesul verbal şi să comunicaţi 

compartimentului de specialitate. Steagul care a fost montat, de fapt mashul că nu e 

un steag. Dar colegul îi spune steag. Noi cei care l-am făcut îi spunem mash. Să 

consemnaţi să nu fie decontat din bani publici. Mulţumesc.”  

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu mai sunt discuţii supun la vot   

aprobarea acestui proiect."  

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 14 voturi pentru şi 6 abţineri Dărămuş 

Marcela Eugenia, Pleşa Gabriel, Hondola Liviu, Coşeriu Sorin Nicolae, Puican Ioan 

Lupea Iulian Nelu." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 317/2010 

 

 

 

 22. Proiect de hotărâre privind reglementarea comercializării plantelor, 

substanţelor şi preparatelor stupefiante, halucinogene, euforice şi psihotrope în 



municipiul Alba Iulia. 

 Se dă cuvântul d-lui Pleşa Gabriel care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de specialitate a Consiliului local pentru activităţi ştiinţifice, 

învăţământ, cultură, sănătate, protecţia socială, culte, sport, agrement, turism şi 

protecţia copilului. 

 Popa Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

 Bărdaş Horea Mihai: “Să nu se considere cumva că e o luptă între noi şi colegii 

liberali. Referitor la acest proiect eu am zis ca şi până acum că rapoartele de 

specialitate şi notele de fundamentare sunt foarte slab făcute. În primul rând să nu se 

supere cine face nota de fundamentare dar ar trebui să o facă în baze legale.  Şi pe 

anumite informaţii pe care ar trebui să le primească de la anumite instituţii. După care 

să ne prezinte o formă legală care să nu poată fi atacată de către nimeni. Pentru că s-

ar putea să ne facem de minune şi cei cu magazinele halucinogene să ne dea în 

judecată şi să ne ceară şi bani pentru că le-am stricat afacerea. Sunt întru totul de 

acord cu colegii liberali că trebuie să facem proiectul acesta şi să interzicem. Dar să o 

facem într-o formă corectă, legală care să nu mai fie atacată de către nimeni. În acest 

sens eu am cerut sprijinul Poliţiei Alba, Spitalului Judeţean, Protecţiei 

Consumatorului şi Comisiei Antidrog. Am cerut şi la Bucureşti să ni se prezinte o 

bază de fundamentare a legii şi a proiectului pe care îl facem. Domnii de la antidrog 

au promis că ne vor da răspunsul şi ne sprijină. Am cerut la Protecţia Consumatorului 

o dare de seamă cu privire la amenzile aplicate acestor magazine. Vrem ca secţia de 

crimă organizată a municipiului Alba-Iulia să ne prezinte un raport asupra efectelor 

care s-au derulat în timp cu aceste magazine. Dânşii ne-au spus şi ne roagă, şi de 

aceea cer să amânăm acest proiect, să îi primim în cadrul şedinţei de consiliu să ne 

prezinte aceste rapoarte şi în consecinţă să luăm o hotărâre corectă care să nu fie 

atacată. Vă spun încă o dată. Să nu considere că am ceva cu ei. Tot proiectul 

dumnealor rămâne. Dar vă rog. La cererea mea şi a celor de la comisia antidrog care 

doresc să vină în şedinţă şi să prezinte un raport.” 

 Pleşa Gabriel: “Fac apel la dumneavoastră exact parafrazându-l pe domnul 

Primar acum o oră. Să uitaţi de culoarea politică a fiecăriua şi să nu căutăm motive de 

amânare. Eu am explicat aici. Şi domnul secretar când l-a pus pe ordinea de zi am dat 

tot ce era din punct de vedere legislativ la ora respectivă în vigoare şi am justificat. 

Bun. Că ne dă cinev în judecată? Orice hotărâre poate fi atacată. O să vedem dacă ne 

câştigă sau nu. Vreau să vă spun următorul lucru. Nu întâmplător am iniţiat acest 

proiect ci în urma unor telefoane, a unor discuţii ale unor părinţi din Alba-Iulia. Poate 

fi orice fel de raport al celor de la stupefiante sau poliţie. Poate că în Alba-Iulia nu s-

au întâmplat suficient de multe drame aşa cum se întâmplă în alte oraşe ale ţării. Dar 

dragi colegi! Acest proiect îl dăm preventiv. Nu vrem să se întâmple la fel de multe 

drame ca şi în alte oraşe ale ţării. Toată mass media este plină de asemenea lucruri. 

Toate consiliile locale din marile oraşe au interzis sau încearcă să interzică sau să 

limiteze acest fenomen. Fac apel încă o dată la dumneavoastră. Este un proiect care 

vrea să limiteze la timp dramele care ar putea fi generate  în comunitatea noastră.” 

 Baco Mihai: “Nu suntem noi nici primii nici ultimii  care vom încerca şi 

luptăm contra acestui flagel care este comercializarea unor plante şi substanţe 

etnobotanice. Ştiţi că primul care a aprobat a fost Iaşul. A încercat închiderea 



magazinelor prin ordin al primarului. Este de competenţa noastră aşa cum a spus şi 

domnul coleg de la liberali. Haideţi să nu fim acum chiar atât de cârcotaşi şi să băgăm 

beţe în roate. Eu îmbrăţişez ideea. Trebuie să luăm măsuri pentru a stopa acest flagel. 

Toată lumea ştie că la şcoli se fumează haşiş sau ţigări sau ce plante se mai fac acolo. 

La ora actuală nu se cunoaşte atât de bine starea de infracţionalitate de la noi din 

municipiu. Toată lumea vorbeşte că se bea, că se face, că nu ştiu ce. Dar chiar nu 

avem o situaţie exactă şi clară. Şi cred că această măsură de interzicere a vânzării este 

binevenită şi nu are importanţă dacă vine de la PNL sau PSD.” 

 Bărdaş Horea Mihai: “Dacă nota de fundamentare este bine făcută atunci să ne 

spună domnul secretar, dacă a făcut-o, cine poate da amenzi de 5000 şi 10000. Nu 

avem voie noi, Consiliul local, să facem aşa ceva.” 

 Marcel Jeler: “Există o diferenţă. În proiect este 3000 şi 5000. Nu 5000 şi 

10000.” 

 Bărdaş Horea Mihai: “Nu e nimeni împotrivă. Voi o luaţi aşa că avem ceva cu 

voi. Tot a dumneavoastră rămâne. Haideţi să o facem ca lumea. Dar cum propuneţi 

aşa ceva? Spuneţi că domnul secretar. Dacă domnul secretar face asemenea propuneri 

la consiliul local să dea amenzi şi să confişte marfa, scuzaţi. Este vai de mama ei notă 

de fundamentare.” 

 Dărămuş Marcela Eugenia: “Cu siguranţă acest subiect este sensibil atât pentru 

noi cât şi pentru cetăţenii oraşului.” 

 Bărdaş Horea Mihai: “Dar nimeni nu zice că nu este de acord.” 

 Dărămuş Marcela Eugenia: “Vă rog frumos domnul coleg. Eu v-am ascultat cu 

multă atenţie. Trebuie să luăm în considerare că este binevenit pentru cetăţeni şi mai 

ales pentru că majoritatea dintre noi suntem părinţi şi avem copii ori nepoţi şi nu se 

ştie niciodată cum din întâmplare putem fi chiar noi afectaţi. Vreau să vă spun că în 

Cetate lângă Liceul Sportiv, nu sunt 200 de metri şi este un astfel de magazin. Îl ştiţi. 

Pe acolo trec şi studenţi şi elevi. Trebuie luat în considerare pentru următorul proiect, 

în cazul în care acesta se amână deşi eu nu doresc acest lucru. Trebuie să avem în 

vedere dacă nu le putem interzice, amplasarea lor să nu fie în apropierea şcolilor, 

spitalelor, locurilor de joacă.” 

 Hondola Liviu: “Ce vreau să spun. Aşa cum spunea şi domnul Baco nu trebuie 

să mai ţinem cont atunci când este vorba de asemenea lucruri de culorile politice. 

Vreau să vă spun că în Constanţa este altă culoare politică şi s-a interzis. În Braşov la 

fel. La Cluj acum e un proiect în mapă. La fel în Galaţi. Nu trebuie să ţinem cont că 

este un primar PDL, PNL, PSD. Este un proiect la care probabil nu s-a pus virgula 

unde trebuie după cum spune domnul Bărdaş. Probabil nu s-a pus virgula. Dar nu 

trebuie să ne legăm de aşa ceva. Trebuie să ne legăm de proiect care întradevăr este 

un proiect valabil şi necesar pentru toată lumea aşa cum spunea şi colega noastră. 

Trebuie să ne decidem acum dacă îl votăm sau nu. În primul rând s-ar putea ca mâine 

un tânăr să folosească această substanţă şi să moară. S-ar putea. Dar noi trebuie să ne 

gândim mai devreme. Nu trebuie să aşteptăm cum a spus domnul Bărdaş să vină cei 

de la investigaţie să facă cercetări o jumătate de an dacă este toxic sau nu. Eu zic să 

fim fermi acum şi să decidem dacă votăm şi dacă suntem pentru această hotărâre de a 

suspenda activitatea celor care vând aşa ceva.” 

 Bărdaş Horea Mihai: “Eu aş vrea să mă înţeleagă colegii. Eu am cerut sprijinul 

legal din partea autorităţilor competente. Eu acest lucru l-am cerut. Nu am cerut să 

spună cât au băut. Eu am cerut să vină cu un proiect bun cu legea de partea noastră ca 

să putem da un proiect corect. Nu după aceea să fie atacat în instanţă după care să ne 



spună… Aceasta am cerut. Nu am cerut altceva.” 

 Sandu Cornel Stelian: “Eu sunt de acord cu acest proiect. Dar părerea mea este 

că nu se rezolvă în nici un fel problema. Pentru că interzicem în Alba. Dar se poate 

înfiinţa la Ighiu sau la Sebeş. Dacă s-ar interzice în tot judeţul ar fi un pas în faţă. Am 

putea face prin partidele noastre la Consiliul Judeţean să se ridice la nivel de judeţ 

interdicţia aceasta. Dar putem comanda acest produs din altă parte şi în 24 de ore ni-l 

aduce. Eu sunt de acord dar nu ştiu dacă aceasta va rezolva problema.” 

 Marius Rotar: “De mult timp am stat de vorbă cu mulţi deputaţi şi senatori din 

toate partidele politice. I-am rugat pe toţi să încerce să găsească o soluţie pentru 

problema aceasta. Am încercat de un an de zile. Mai mult i-am rugat pe toţi să încerce 

să găsească o soluţie pentru a emite în Parlament o lege care să interzică consumul şi 

comercializarea de droguri. Nu au reuşit să găsească o formulă care să stea în 

picioare. Am urmărit la televizor ce se întâmplă acolo unde s-au emis asemenea 

hotărâri. Majoritate au picat. Poate singura hotărâre care s-ar putea menţine este 

interzicerea pe o rază de 1 sau 2 km în apropierea şcolilor. Şi prin aceasta îi poţi 

bloca. Am o părere extraordinară despre acest proiect. Vă felicit că aţi îndrăznit să 

faceţi acest proiect. E mare lucru să încerci. Dar eu aş dori să susţinem un proiect 

care să stea în picioare. Dacă e nevoie să facem o şedinţă extraordinară. Dar să stea în 

picioare proiectul. Decât să am insatisfacţia că azi votez şi mâine ne-a dat în judecată 

şi ne-a câştigat, mai bine mă abţin şi nu votez. Vreau să vă spun că la ora actuală 

există un magazin din acesta în Alba-Iulia unde patronul sau furnizorul, ce o fi, stă pe 

stradă şi primeşte telefoane. Magazinul e închis permanent. E în spate la Biserica 

Baptistă din cetate.” 

 Dărămuş Marcela Eugenia: “Pe dr. Ioan Raţiu.” 

 Marius Rotar: “Este închis permanent dar când primeşte telefoane intră în 

magazin, ia ce i se solicită şi îi dă.” 

 Hondola Liviu: “De ce nu îl prinde?” 

 Marius Rotar: “Legal nu ai ce să îi faci.” 

 Marcel Jeler: “Vreau să vă spun că suntem puşi în faţa unui fapt împlinit. 

Fenomenul a luat o aşa amploare încât şi din punctul acesta de vedere suntem 

nepregătiţi. Dar văzut din punct de vedere legal. Există legea 339 şi nu numai care se 

referă la acest lucru. Eu cred că proiectul acesta cu nota de fundamentare care 

aparţine iniţiatorilor şi raportul de specialitate şi cu avizul de legalitate, eu zic că este 

perfect legal. Sigur că s-ar putea să fim şi noi puşi în aceeaşi situaţie să mergem în 

instanţă şi să pierdem. Dar părerea mea personală este că aceasta nu trebuie să ne 

descurajeze şi să nu aprobăm acest proiect. Pentru că este necesar şi vă pot confirma 

că am participat în ţară la o întâlnire unde s-a discutat şi acest aspect. La ora aceasta 

multe administraţii din ţară au aprobat pe baza legislaţiei existente acum, hotărâri 

menite să încerce stoparea fenomenului. Şi sigur că la nivel naţional se va veni cu o la 

fel de sigură întârziere, cu o hotărâre de guvern sau o lege menită să suplimenteze 

materia legală de susţinere a acestui fenomen. De stopare mai corect. Dar eu vă spun 

că trebuie să stopăm acest fenomen.” 

 Puican Ioan: “Părerile sunt diferite.” 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Nu sunt diferite. Sunt aceleaşi.” 

 Puican Ioan: “Nu trebuie să aşteptăm ca acest fenomen să devină unul general 

aşteptând iniţiativă centrală. Dacă noi avem iniţiativă la nivel local  aş vrea ca ea să 

se dezvolte la întreg judeţul. Şi la alte judeţe. Dacă avem această posibilitate noi 

trebuie să facem ceva. Nu putem să ne încărcăm conştiinţa. Suntem oameni serioşi, 



care gândim. Domnule inspector! Dumneata eşti în fruntea unei instituţii unde 

flagelul acesta este mai pregnant. Şi de aceea spun că trebuie să facem ceva ca să 

oprim pe cât posibil acest fenomen.” 

 Bărdaş Horea Mihai: “Şi noi suntem de aceeaşi părere.” 

 Puican Ioan: “Haideţi să facem ceva. Că nu e o virgulă pusă corect sau nu s-a 

exprimat corect.” 

 Bărdaş Horea Mihai: “Şi dacă pierdem procesul să plătească domnul secretar. 

Dânsul să plătească. A spus că este perfect legal.” 

 Marcel Jeler: “Vă rog să treceţi în procesul verbal  că dacă se pierde procesul 

sunt de acord să plătesc.” 

 Bărdaş Horea Mihai: “Domnul preşedinte! Nu are voie să vorbească.” 

 Marcel Jeler: “Eu nu am voie dar dumneata ai voie.” 

 Bărdaş Horea Mihai: “Am voie să vorbesc ce vreau. Să fie clar.” 

 Marcel Jeler: “Ca şi secretar al Consiliului local am voie să vorbesc şi să îmi 

spun părerea.” 

 Bărdaş Horea Mihai: “Da, dar dumneavoastră faceţi nişte rapoarte tâmpite.” 

 Marcel Jeler: “Dar nu eu le-am făcut, domnule!” 

 Bărdaş Horea Mihai: “Dar dumneata le-ai dat ideea. Nu ideea. Legea.” 

 Popa Pavel: “Sincer vă spun că de când am citit acest proiect  am apreciat 

voinţa dumneavoastră, a colegilor care l-au iniţiat. Şi am spus că viaţa, sănătatea 

noastră şi îndeosebi a copiilor şi a tineretului nu are culoare politică. Dar unde nu am 

eu împăcare sufletească? Am văzut la televizor că mai multe consilii locale din ţară 

au luat o hotărâre. După o săptămână sau nici atât li s-a anulat această hotărâre.” 

 Baco Mihai: “Nici chiar o săptămână.” 

 Popa Pavel: “Îmi cer scuze că am dat termenul atât de scurt. Trebuie să fim 

sinceri cu viitorul nostru şi al copiilor noştri. Trebuie să ne încadrăm pe lege şi să nu 

mergem pe un compromis şi după o lună două să apărem din nou că nu am luat o 

hotărâre bună. Stau în dubii şi mă gândesc între sănătatea copiilor noştri şi între ceea 

ce noi am putea face. Adică dacă avem puterea legală să închidem acest magazin. 

Este exact vorba domnului Bărdaş.” 

 Baco Mihai: “În primul rând Consiliul local are competenţa şi materială şi 

juridică  de a da o hotărâre de acest gen. În al doilea rând nimeni din ţara aceasta nu o 

să vă poată garanta dacă o hotărâre va fi sau nu atacată în instanţă. Vreau să fac 

precizarea că nici Prefectura şi nici altcineva decât instanţa de judecată poate să 

anuleze o hotărâre. Dacă va fi atacată şi normal că va fi atacată pentru că sunt interese 

mari. Este vorba de mulţi bani. Nimeni nu poate să vă spună că o hotărâre va fi sau 

nu desfiinţată. Pentru că sunt judecătorii care judecă. Eu vreau să vă spun şi nu am 

spus până acum niciodată, faptul că Consiliul local Alba-Iulia a dat hotărâri şi şi-a 

depăşit competenţa care i-a fost stabilită prin lege. Pe probleme de circulaţie. 

Niciodată un Consiliu local nu are competenţa de a da hotărâri pe probleme de 

circulaţie. Cu toate acestea am dat. Cu parcările. O simplă constatare, oricine ar face-

o, instanţa de judecată vă poate spune că nu este legală. Pentru că Consiliul local nu 

are competenţa să facă aşa ceva. Şi acum ne cramponăm de un articol de lege. Vreau 

să vă spun că motivarea în drept a acestei hotărâri este legală.” 

 Contor Gheorghe: “O singură problemă. Amenzile. Acestea sunt prea mici 

pentru ceea ce se întâmplă. Trebuie duşi la puşcărie. Sancţiunile sunt mici.” 

Paul Voicu: "Domnilor consilieri cred că discuţiile pe acest subiect au fost 

suficiente. Dacă nu mai sunt şi altele supun la vot proiectul de hotărâre aşa cum a fost 



prezentat."  

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru şi 4 abţineri Bogăţan 

Ioan, Paul Voicu, Bărdaş Horea Mihai, Domuţa Iulius Viorel." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 318/2010 

 

 23. Modificarea HCL nr. 277/2010 pentru însuşirea indicatorilor tehnico-

economici ai obiectivului: RECONSTITUIRE ŞI PUNERE ÎN VALOARE ACCES 

LATURA DE VEST – CETATEA ALBA CAROLINA  –  MUNICIPIUL ALBA 

IULIA. 

Se dă cuvântul d-nei Moldovan Silvia care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Moldovan Silvia: “Este vorba de a corecta nişte indicatori într-o anexă a 

hotărârii privind partea investiţiei cu latura de vest. O sută douăzeci metrii pătraţi de 

pavaj era trecut la pietonal în loc să fie trecut la carosabil.” 

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot cine este 

pentru."  

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 319/2010 

 

  

24. Modificarea HCL nr. 225/2009 privind inventarul bunurilor ce alcătuiesc 

domeniul public al municipiului Alba Iulia 

Se dă cuvântul d-nei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Moldovan Silvia: “Îmi cer scuze că nu aveţi proiectul. Şi eu l-am dobândit doar 

de două ore. Se referă la susţinerea eligibilităţii unor cheltuieli privind intervenţiile 

din zona istorică. Se doreşte să reglementăm într-un termen cât mai scurt aspectul 

legat de perfectarea formelor de proprietate asupra tot ce înseamnă infrastructura 

edilitară  din zona istorică.  Noi oricum am tot realizat ba o reţea pe N. Iorga, 

reabilitare reţele pe proiectul PHARE 2001, ba SAMTID-ul  şi nu am reuşit să 

actualizăm lista cu bunurile publice. El este aprobat, să zicem inventarul, pe hotărârea 

974. Am reuşit anul trecut printr-un alt proiect şi am actualizat acest inventar  printr-o 

hotărâre de guvern 1944/99. Şi încercăm o completare cu bunurile pe care le-am 

realizat în ultimii ani pe zona istorică. E vorba de reţele de apă şi canalizare.” 

 Paul Voicu: “Acest proiect l-am semnat eu şi domnul secretar. Este vorba de o 

anexă pe care o aprobaţi acum şi sună aşa. Şi vă spun ce aprobaţi. Se completează 

inventarul bunurilor care aparţin domeniului public al municipiului Alba-Iulia cu 

poziţia 1694. Mă rog, cât sunt cifrele respective. Şi anexa prevede reţele de 

canalizare, reţele de apă şi tot ce conţine cele pe care le-am făcut pe diferite proiecte 

pe care le-a spus doamna Moldovan. Există acum reţele în acest perimetru.” 



  Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot   cine este 

pentru."  

  "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru şi o abţinere Bărdaş 

Horea Mihai." 

  

   S-a adoptat Hotărârea nr. 320/2010 

        21. Aprobă alegerea preşedintelui de şedinţă care va conduce lucrările 

Consiliului local al municipiului Alba Iulia pentru perioada decembrie 2010 – 

februarie 2011. 

 Se dă cuvântul d-nei Mirela Popescu care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-nei Pop Monica Liana care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

Pop Monica Liana: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni 

în privinţa adoptării acestuia.” 

Vasile Cornea: “Propun ca lucrările şedinţelor Consiliului local în următoarele 

trei luni să fie conduse de domnul Popa Pavel. 

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot   cine este 

pentru."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19  voturi pentru şi o abţinere Popa 

Pavel." 

  

   S-a adoptat Hotărârea nr. 321/2010 

 

 

II. Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba-Iulia pe luna 

 decembrie 2010. 

           Paul Voicu: "Propun ca şedinţa pentru luna următoare să aibă loc în data de 14 

decembrie 2010." 

 

  III. DIVERSE 
 

 

 

  1. Marcel Jeler: "Referitor  punctul 9, la art. 1 Avizează "Reactualizare PUZ 

Centru Civic Alba Iulia, solicitant PRIMARIA MUN. ALBA IULIA “ avem 

contestaţiile cu numerele  81843/ 25. 11. 2010 a domnului Călin Ciobanu şi              

nr.  81841/ 25. 11. 2010 şi 81846/ 25. 11. 2010 ale domnului Şuluţiu Mircea Ioan."  

Paul Voicu: “Aceasta vroiam să spun şi eu că deja avem contestaţii din partea 

domnului din centrul oraşului cu care avem de trei luni lupte. Deja sunt depuse. Noi 

acum nu aprobăm ci avizăm din câte am văzut.  Avem 30 de zile de expunere a 

acestui proiect  după care tot în Consiliul local venim la aprobare. Şi contestaţiile sunt 

aici.” 

Marcel Jeler: “Contestaţiile sunt aici pe marginea avizării acestui plan 

urbanistic. Două din partea domnului Şuluţiu Mircea al cărui mandatar este domnul 

Călin Ciobanu şi una chiar a domnului Călin Ciobanu prin care solicită respingerea 

proiectului 9, articolul 1 reactualizare PUZ centru civic Alba-Iulia. Cred că prin votul 



dumneavoastră pe care l-aţi acordat PUZ-ului de la art. 1 puteţi să răspundeţi indirect 

acestor contestaţii. Cine este de acord cu respingerea acestor solicitări?” 

"Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru." 

 

 

  2. Marcel Jeler: “Avem un moment de pauză şi aş vrea să vă spun că la 

articolul 25 de la punctul 9 avem contestaţia 81839/25. 11. 2010 din partea lui Călin 

Ciobanu pe care probabil o aveţi în mapă şi aţi văzut-o. Cine este pentru menţinerea 

acestui articol?” 

  "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru menţinere." 

 

 

  3. Călin Hedviga: “Una dintre reclamaţiile pe care le mai avem, domnul 

secretar, la diverse este cea cu nr. 81848/ 25. 11. 2010 a domnului Şuluţiu Mircea 

Ioan. Se referă la reamplasarea unui panou publicitar care există în zona centrală.” 

 Paul Voicu: “În zona centrală. Călin Ciobanu. Avem un contract cu SC 

Independent.  Şi trebuie mutat panoul vreo 4-5 metrii.” 

  Călin Hedviga: “În 2006 când s-a aprobat documentaţia de urbanism şi 

autorizaţia. Terenul nu era în proprietatea domnului Şuluţiu.  Deoarece între timp s-a 

soluţionat, va trebui să mute acest panou pe proprietatea Statului Român în imediata 

vecinătate. În concluzie vă propun respingerea solicitării domnului Şuluţiu Mircea 

Ioan." 

  "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru respingere." 

   

  Marcel Jeler: "Mai avem şi contestaţia cu nr. 82807/30. 11. 2010."  

 

  4. Paul Voicu: “Avem din partea Liceului Teologic Romano catolic “Grof 

Majlath Gustav Karoly” o adresă către Consiliul local al municipiului Alba-Iulia prin 

care ne roagă în conformitate cu art. 90 şi 92 din metodologia pentru fundamentarea 

cifrei de şcolarizare şi stabilirea reţelei unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat 

pentru anul şcolar 2011-2012 să confirmăm susţinerea financiară  şi avizarea 

funcţionării unităţii mai sus menţionate având un efectiv mai mic de 100 preşcolari. 

Am discutat şi cu domnul inspector. Este un liceu mai special. Pentru celelalte unităţi 

nu a fost nevoie să le băgăm în Consiliu local. Dar pentru acest liceu, conform legii în 

vigoare trebuie să daţi dumneavoastră, Consiliul local, un aviz. Supun la vot cine este 

pentru această propunere.” 

  “Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru aprobare.” 

 

  Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Marius Rotar. 

 

  5. Paul Voicu: “Mai avem o cerere  nr. 73921/29. 10. 2010 din partea SC 

Monolit prin care solicită scutirea plăţii redevenţei. Eu vă propun să nu fiţi de acord 

cu ceea ce solicită.” 

  “Fiind supusă la vor propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru neaprobare şi 

o abţinere Bărdaş Horea Mihai.” 

 

  6. Paul Voicu: “Prin cererea nr. 79740/17. 11. 2010 Pascalau Viorica solicită să 

îi aprobaţi reducerea preţului pentru terenul concesionat. Avem un contract de 



concesiune. Am mai avut astfel de situaţii în consiliu local şi le-am respins. Nu este 

legal ceea ce solicită dânsa. Vă propun să nu îi aprobăm. Cine este pentru 

neaprobare?” 

  “Fiind supusă la vor propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru neaprobare şi 

o abţinere Bărdaş Horea Mihai.” 

 

  Revine în sală domnul Marius Rotar. 

 

  7. Paul Voicu: “De la Inspectoratul Şcolar Judeţean Alba avem cererea nr. 

75604/04. 11. 2010 către Consiliul local prin care se solicită aprobarea trecerii din 

domeniul public al municipiului Alba-Iulia în domeniul public al statului, respectiv 

administrarea Ministerului Educaţiei prin Inspectoratul Şcolar pentru Palatul 

Copiilor, teren şi construcţie din Alba Iulia, str. Militari nr. 3.” 

  Sandu Cornel Stelian: “Nu ştiu cum această clădire a ajuns la Primărie.” 

  Aurica  Groza: “Din domeniul public. Prin hotărâre de guvern.” 

  Sandu Cornel Stelian: “În momentul în care au fost trecute din proprietatea 

statului Consiliilor locale, judeţene, ministerului ar fi trebuit cluburile sportive şi 

cluburile elevilor să fie trecute în patrimoniul ministerului. Dar nu ştiu de ce a ajuns 

la Primărie în momentul respectiv. Cert este că noi la un moment dat, eu anul trecut 

am venit cu un CF şi am spus: domnule se suprapune cu ce are Primăria.” 

  Aurica Groza: “Îl aveam în listă prin hotărârea de guvern.” 

  Sandu Cornel Stelian: “Nu ştiu de ce s-a dat aşa. În sfârşit. Acolo este o clădire 

dărăpănată. Până la urmă nu ne deranjează dacă o ţine Primăria. Dar în condiţiile 

acestea ministerul nu poate investi în ea. Focul se face cu lemne. Noi am putea aduce 

gazul, să o reabilităm. Cealaltă clădire de acum un an şi ceva e renovată. Evident că 

ministerul are bani pentru clădirile proprii. Dacă noi votăm aici ar trebui promovată o 

hotărâre de guvern pe care cei de la minister s-au angajat să o promoveze.” 

  Aurica Groza: “Acolo trebuie o parcelare.” 

  Paul Voicu: “Doamna Aurica! Ce trebuie făcut? Să facem un proiect?” 

  Aurica Groza: “Prima dată trebuie să o ceară guvernul. Să o ceară ministerul. 

Problema e că trebuie să parcelăm, să stabilim cât se dă.” 

  Paul Voicu: “Trebuie făcut un proiect. Trebuie să ne punem de acord  şi să 

facem un proiect pentru că altceva nu avem ce hotărî acum.” 

  Sandu Cornel Stelian: “Pe noi ne intereasează clădirea pentru că în interior se 

desfăşoară activitatea educativă.” 

  Paul Voicu “Cine este de acord cu propunerea de a iniţia un proiect.” 

  “Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru.” 

 

 

  8. Paul Voicu: “Avem raportul de deplasare a delegaţii a municipiului Alba-

Iulia în Franţa – Bayonne în perioada 26-27 noiembrie 2010 compusă din domnul 

viceprimar Ioan Bogăţan şi doamna Crina Iacob. Cine este de acord?” 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

  9. Paul Voicu: “Este în mape şi raportul de acivitate în cadrul proiectului 

Centrul de Competenţe şi Resurse Profesionale  pentru Administraţia Municipiului 

Alba Iulia – SMISS 3352, cu ocazia vizitei de studiu la Bayonne – Franţa în perioada 

19-25 septembrie. Cine este pentru?”  



  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

  10. Paul Voicu: “Mai avem raportul de deplasare a unei delegaţii a 

municipiului Alba-Iulia la Palermo în Italia în perioada 24 – 28 noiembrie 2010. Cine 

este pentru?”  

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

  11. Paul Voicu: “Doamna Groza ne-a prezentat raportul de specialitate nr. 

81998/2010 ca răspuns la solicitarea nr. 72843/27. 11. 2010  a subsemnaţilor Wagner 

Wilhwlm şi soţia Wagner Ecaterina.” 

  Aurica Groza: “Domnii Wagner solicită să li se vândă o parte din terenul din 

strada Vânătorilor, nr. 25. Dar există un proces pe rol. Până la finalizarea acţiunii nu 

se poate vinde. Eu le-am dat un răspuns şi anume că terenul nu poate fi vândut până 

la terminarea acţiunii.” 

  Paul Voicu: “Supun la vor cine este de acord cu acest punct de vedere.” 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

 

            Paul Voicu: “Dacă nu mai aveţi şi alte discuţii declar şedinţa închisă.” 
 

 

Alba Iulia, 30 noiembrie 2010 
 

 

 

 PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                  SECRETAR 

                    Consilier                                                          Marcel Jeler 

                    Paul Voicu  

 

  

 

 

 

  

 

 

 

 

 

  

 

 

 

  

 

 


